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 1 רמת השרון – 9מן המניין מספר  מועצה  פרטי כל ישיבת

 2 ב' חשוון תשפ"ה 3.11.24  -בשהתקיימה  

 3  :משתתפים

 4 ראש העיר  -  מר איציק רוכברגר

 5 חברת מועצה  -  גברת לירון בלומנר

 6 ומזכירת המועצהמנכ"לית העירייה   -     גב' פרח מלך

 7  22:30-יצאה ב                            חברת מועצה  -  עו"ד דניאלה רון יעקובי

 8 חברת מועצה   -  גב' בת שבע אלקובי

 9 חבר מועצה  -  מר יעקב קורצקי

 10    חבר מועצה   -    מר מוטי גינדי

 11 חברת מועצה  - גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 12 חבר מועצה  -    אהד בליירמר 

 13 חבר מועצה  -    דן רוקמר 

 14 חברת מועצה  -    עו"ד נאוה פרס

 15   חבר מועצה   -    עו"ד עידן למדן

 16 חברת מועצה  -     גב' ענת לין

 17 20:20-יצאה ב   חברת מועצה  -   גב' סיון  דהן

 18 חברת מועצה  -    עו"ד גייל שורש

 19 חבר מועצה  -    מר גיא קלנר

 20 חבר מועצה  -    מר עופר קליך

 21 

 22 נעדרה:

 23 חברת מועצה  -    הדר שוייצר 

 24 

 25 צוות מקצועי

 26 יועצת משפטית  -    עו"ד קרן ג'קמן

 27 מבקר העירייה  -  מר ניסים בן יקר 

 28 גזבר העירייה  -   מר אסף אפרים
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 1 סדר היום:

 2 1,2,3,4,5אישור פרוטוקולים מליאת מועצה שלא מן המניין מס'  .1

 3 15.9.24מיום  7אישור פרוטוקול מליאת מועצה מן המניין מס'  .2

 4  29.9.24מיום  8אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס'  .3

 5 מצ"ב תשובת  –שאילתה של חברת מועצה גב' גייל שורש בנושא מט"ש רמת השרון  .4

 6 מנכ"לית שרונים גברת הילה גיל. 

 7 שאילתה של חברת מועצה גב' גייל שורש בנושא "כתב מינוי אישי" למר אילן חדד מצ"ב  .5

 8 פלוס תשובה. 

 9 שאילתה של חבר המועצה מר גיא קלנר בנושא "בית העלמין בצומת מורשה" מצ"ב פלוס  .6

 10 תשובה. 

 11 הצעה לסדר של סיעת "באה בטוב" בעניין הקמת ועדת סוחרים ובעלי עסקים.  .7

 12 הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר, סיוון שמרי דהאן בעניין "תגבור הבטחון בעיר" .8

 13 הצעה לסדר של חברות סיעת "חופשי בעירנו" בעניין השוואת מחירי החוגים במגוונים  .9

 14 והקמת ועדת הנחות.

 15  תל אביבאישור מר איציק רוכברגר לנציג בוועדה המחוזית לתכנון ובנייה במחוז  .10

 16 מתן הרשאה לחשבון הורים בעקבות החלפת יו"ר הנהגת הורים בבתי ספר "אוסישקין"  .11

 17  .ו"עומר"

 18 אישור ועדת הנחות פטור מארנונה לחמש בקשות לעמותות שהינן מוסד מתנדב לשירות  .12

 19הציבור. זרם למשפחות, חסדי תקווה, ויצו, מאורות השרון, כנפים של קרמבו. יוצג על ידי  

 20  אפרים. הגזבר מר אסף

 21 יוצג על ידי הגזבר מר  24.9.24(פשרה) מיום  339ישור פרוטוקול ועדת הנחות לפי סעיף א .13

 22  .אסף אפרים

 23 יוצג ע"י אסף אפרים,  -מיליון ₪  1אישור פתיחת תב"ר לצורך הכנות להסכם גג ע"ס  .  14

 24 העירייה. גזבר

 25 .עדכון הרכב וועדות + הרכב דירקטוריון "רימונים" .  15

 26 

 27 

 28 
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 2 

 3 אישור עדכון עקרונות ותבחינים להקצאת קרקעות ומבנים. .  16

 4 לעמותת טל ישראל להפעלת גן ילדים -60ו  59א. אישור המלצת וועדת הקצאות מס'  .  17

 5 198חלקה  6551בגוש  30מוכש"ר הזית ברח' רקפת      

 6 440חלקה  6551ב. מוכש"ר אתרוג ברח' יהודה הנשיא גוש 

 7 אישור המלצת וועדת הקצאות להסכם הקצאת קרקע וחלק ממבנה מד"א ברח'  .  18

 8 .200ח"ח  6551בגוש  9בית הלל 

 9 
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 1 פרטי כל

 2 

 1,2,3,4,5אישור פרוטוקולים מליאת מועצה שלא מן המניין מס'  .1

 15.9.24מיום  7אישור פרוטוקול מליאת מועצה מן המניין מס'  .2

  29.9.24מיום  8אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס'  .3

 

 3 

 4 על סדר היום שלושה סעיפים אישור פרוטוקולים אחד. ראש העיר:   -איציק רוכברגרמר 

 5 לא, הם בוטלו. :גב' קרן ברנדס

 6 מי ביטל? ראש העיר:   -איציק רוכברגרמר 

 7 שזה בוטל Xשרה הרגע נתנה לנו עם  :גב' קרן ברנדס

 8 זה לא בוטל אין לי מושג מאיפה שרה הביאה את זה לא בוטל. ראש העיר:   -איציק רוכברגרמר 

 9  1,2,3,4,5זה לא בוטל. הלאה. אישור פרוטוקול מליאת מועצה שלא מן המניין מספר, 

 10  אין לנו את ההצעה הנכונה. ים? -Xאפשר לקבל בלי ה  :רוק דןמר 

 11 מה זה על מה מדובר?  :גב' סיון דהן

 12 אני לא מבין את זה. איזה איקסים? ראש העיר:   -איציק רוכברגרמר 

 13 תתעלמו מהאיקסים זה אותו דבר בלי האיקסים. : מנהלת לשכת ראש העיר –מגי אלה גב' 

 14 אבל זה נראה הגיוני להעביר עם   מי העביר את סדר היום הזה?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 15 האיקסים? 

 16 יכול להיות שלא הבנתי. התהליך הוא ששולחים לנו את הפרוטוקולים. אנשים עו"ד גייל שורש:   

 17 מגישים הערות. עכשיו אנחנו מצביעים על פרוטוקולים שהיו להם הצעות לתיקון 

 18 כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19  לא קיבלנו אותם. אבל עו"ד גייל שורש:  

 20 לא קיבלנו אותם אחרי התיקון.   מר גיא קלנר:

 21 זה מה שביקשתי במייל:  קרן ברנדסעו"ד 

 22 

 23 

 24 
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 1 תקבלו דקה. חברים. אז אני אומר אישור פרוטוקול מליאת ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 אחר כך יש את אישור פרוטוקול מליאה שמספרה שבע. ואישור  1,2,3,4,5מועצה שלא מן המניין 

 3 פרוטוקול שמן המניין שמספרה שמונה. שש טעות סופר זה היה גם קודם טעות סופר. אני אסביר. 

 4 כל ההערות שהוערו תוקנו והופנמו ונכנסו פנימה. למה לא קיבלתם את זה? מקווה שמחר בבוקר 

 5 תקבלו את זה מסודר. כי פאני נסעה לחו"ל לארצות הברית. לא תפסנו אותה בזמן הזה זה כל 

 6 הסיפור. כל ההערות תוקנו אחד לאחד על פי הדרישה. 

 7 אם אנחנו נגלה שיש פער בין מה שביקשנו. עו"ד גייל שורש:  

 8 אז הפרוטוקול יתקיים דיון. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 בוודאי. : גב' פרח מלך

 10 בוואדי  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 ואם אפשר להבא לקבל. עו"ד גייל שורש:  

 12 החדש תקבלו מיד לאחר תיקון אני כבר עשיתי  את : גב' פרח מלך

 13 היא נתנה לי מענה על פרוטוקול אחד ספציפי ואז כשביקשתי את כולם  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 14 אני רוצה לראות את  העיר בעצם המטרה הכל בסדר היא בסדר גמור. המטרה היא שמישהו אחר

 15 ההערות שלו לא רק את שלי. שלי תוקנו את זה ראיתי. אבל אני רוצה ואני רוצה לראות שלא 

 16 נמחקו חלילה דברים שהיו צריכים להיות אז לכן חייבים לראות את כולם. 

 17 אני יעשה נוהל כזה אנחנו נשלח אליכם את הפרוטוקול. אתם תעירו את ההערות : גב' פרח מלך

 18 שלכם. ונשלח לתקן. 

 19 תוקנו?  ..ביחס למהתוקנו? ההערות שהעיר דן עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 20 מי ששולח היא מתקנת. : גב' פרח מלך

 21 אבל להיפך אני אומרת שלחתי תיקון הוא לא נכון. טעיתי אני זאת גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 22 אם אתה שולח  פידבק,  הוא לא נכון. צריך להגיד שהוא לא נכון. אז גם על זה צריךשמתקנת. 

 23 עשרה תיקונים שניים מתוכם לא נכונים. אז אי אפשר להגיד הכל תוקן כי לא ה כל תוקן. כי 

 24 לפעמים משהו שאתה חושב שהיה לא בסדר. 

 25 היפותטי  את אומרת ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 כן. אני אומרת צריך גם לדעת מה נכון ומה לא נכון. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 27 אני יכולה להגיד לך שיקבל את הפרוטוקול מחברת התמלול שלנו היא יושבת : גב' פרח מלך

 28 ושומעת את הפרוטוקול 
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 1 ולוציה היא אמרה סעיף זהכל תוקן. כשירדנו לר ,לא לפאניהבעיה גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2 אחד שביקשתי תתוקן בסדר היא צדקה אבל צריך לדעת מה לא תוקן. 

 3 לא  האמר התיקון של דן לא נכון ומכניסה מה שהיא אומרת נכון. לדעתי או  נכון עו"ד עידן למדן:

 4 נכון. 

 5 אם אפשר להציע לך ברשותך. את עומדת להכין נוהל אני אשמח  גב' פרח מלךעו"ד גייל שורש:  

 6 מוסכם, זה בסדר. י ולהגיע לנוהל ילעבור עליו ולהעיר את הערות

 7 כנ"ל. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 8 אין לי בעיה. : גב' פרח מלך

 9 אני מבקש לאשר את הפרוטוקולים. מי בעד? כן בהנחה שכל ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 רבה פה אחד. ההערות הופנמו, תודה

 11 אני לא משתתף.  עו"ד עידן למדן: 

 12 רגע. שנייה. אבל איציק למה לא. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 בואו נתחיל להתקדם. מה הבעיה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 מה שלא ראיתי. זה הכל.  בנוח לאשר אני לא מר אהד בלייר: 

 15 אני מצטרפת לאוהד. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 16 נמנע.  מר אהד בלייר:

 17    שלושה נמנעים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 לא משתתף.  עו"ד עידן למדן:

 19 

 החלטה 
 1,2,3,4,5אישור פרוטוקולים מליאת מועצה שלא מן המניין מס' . 1
 15.9.24מיום  7אישור פרוטוקול מליאת מועצה מן המניין מס' . 2
  29.9.24מיום  8אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' . 3        

 
 , לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר פליך, מוטי גינדי, ענת לין 'גב 'גבבעד: איציק רוכברגר, 

 נאוה פרס, גיא קלנר, סיון דהן, גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, באצ'י אלקובי         
 

 נמנע: קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק 
 

 בהצבעה: עידן למדן לא השתתף

 

 20 שלושה נמנעים תודה רבה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 (ויכוח עם תושב לגבי נוכחותו וצילום בישיבה) 



   3.11.24 –רמת השרון   – 9ישיבה מועצה מן המניין מספר 

7 

 

 1 

 שאילתה של חברת מועצה גב' גייל שורש בנושא מט"ש רמת השרון  .4

 

 2 נושא הבא שאילתה של חברת מועצת העיר גייל שורש בנושא ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 מט"ש רמת השרון. אני רוצה רק להסביר על פי פקודת העיריות יש חובה לענות בכתב על 

 4 השאילתה ולאחר מכן אם יש איזה שאלה נוספת, שואל השאילתה יכול לשאול שאלה נוספת. 

 5 בבקשה.  ,יקבל תשובה כזאת או אחרת

 6 יתושים ולפי הנתונים בחודשים האחרונים סובל הציבור ברמת השרון ממכת עו"ד גייל שורש:  

 7 של משרד הבריאות מתחילת הקיץ שמונה מאות שבעים ואחת ישראלים נדבקו במחלה ושישים 

 8 ושנים נפטרו. בבדיקת המקורות למטרד בעיר מצאתי מדובר בכשל במתקן של שטחים של 

 9 שהוביל להרעלת מאגר המים השייך לו. ההרעלה יצרה מפגע סביבתי חמור מכך, היא  'שרונים'

 10 הפכה לסיכון לבריאות הציבור עד כדי סכנת מוות. מתקן הטיהור הוכר בשנות כהונתם של ראשי 

 11  25על ידי חברת 'רגא' למשך  2003פרן ורוכברגר בראשית שנות האלפיים. מופעל בזכיינות משנת 

 12 שנה. נוכח ההתיישנות של המתקן, והגידול באוכלוסייה בפועל ובתכנון נדרש היה לשדרג את 

 13 תוך כדי   ארעהמתקן הקיים כבר כעשרים שנה והחלטה על כך התקבלה בקדנציה הקודמת. הכשל  

 14 התהליך השדרוג ולפי גורמי המקצוע בחודשים האחרונים התפקוד של מתקן טיהור שפכים כשל 

 15 והוא הפך למדרגת יתושים. המשרד להגנת הסביבה עודכן על כך רק בסוף יולי. בדגימות שנלקחו 

 16 במספר סבבים על ידי המשרד להגנת הסביבה במאגר ה מדובר. התגלו פעם אחר פעם יתושות 

 17 הנושאות את נגיף קדחת מערב הנילוס. זאת למרות שבדרך כלל מתקני טיהור והמאגרים לא 

 18 . מתי התגלתה התקלה לראשונה. כיצד התגלתה ומי גילה 1י. ימהווים מקור ליתושים. שאלות

 19 אותה. האם בפעילות יזומה של התאגיד או בפעילות אחרת. ומתי דווח למשרד להגנת הסביבה. 

 20 האם ישנן נהלי בקרה ופיקוח על תפקוד המתקן ואיכות המים. מי אחראי ליישומן. והאם הכשל 

 21 ואם כן מתי והיכן ואם לא מדוע. והשאלה האחרונה   ?תוחקר והופקו לקחים. האם הציבור עודכן

 22 כמה תושבים ברמת השרון חלו או נפטרו מנגיף קדחת מערב הנילוס? תודה. 

 23 שאני מקריא כרגע  , בסדר? אני אקריא את ה תשובה. התשובהראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 24 מט"ש  אני יענה עליה. שדרוג גיל הגברת הילה םהיא תשובה של נכתבה על ידי מנכ"לית שרוני

 25 והגדלת הקיבולת של מט"ש רמת השרון הינו הכרחי  מט"ש רמת השרון אגב זה אצלכם. שדרוג

 26 פעולות סבוכות    ןבשלב זה ומחויב מציאות וכן על פי התקנות. שדרוג מט"ש להגדלת הקיבולת, הינ
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 1 ועתירות סיכונים דברים האלה נכונים ביתר שאת בתנאיו הקיצוניים של מט"ש רמת השרון, תא 

 2 שטח קטן שמצריך השבתה חלקית של המתקנים תוך כדי המשך תפעול שוטף. תכנון שדרוג 

 3 וזאת בשל חסמים רגולטוריים,   2021אולם השדרוג החל בפועל רק בשנת   2015המט"ש החל בשנת  

 4 אירעו מספר תקלות מכניות  2021ריים ומגפת הקורונה. במקביל לתחילת העבודות בשנת טוסטטו

 5 חלק לעל אף מאמצים רבים שנעשו על ידי רגא ושרונים, הינו למעלה מעשרים שנה. שבמט"ש 

 6 מהציודים לא נמצאו חלקי חילוף מתאימים מפאת גילם ונאלצנו למצוא פתרונות חליפיים 

 7  םלקולחי קולחיםהוגשה בקשה לקבלת היתר הזרמה   2022באוגוסט  .להמשך תפקודו של המט"ש

 8 חריגים בזמן ביצוע פעולות שדרוג של הראקטורים. ועדת החריגים ביקשה למצוא חלופה 

 9 הוגשה בקשה מחודשת לוועדת החריגים  2023בטרם השבתתו. בחמש עשרה לינואר   לראקטור

 10 התקבל אישור ועדת חריגים לפתרון   2023שבא הוצג פתרון הראקטור הזמני. בחודש מרץ 

 11 ראקטור זמני שהסתיימו ההחלו עבודות הקמת  23הראקטור הזמני וניתן היתר. בחודש אפריל 

 12 מערכת אוורור בשני הראקטורים כשלו מכנית באופן שלא   24. בחודש פברואר  24בחודש פברואר  

 13 . לצורך שיפור איכות םהיה ניתן לתקנן דבר אשר השפיע בצורה משמעותית על איכות הקולחי

 14 ועמידה בדרישות הרשויות. לא נחסכו מאמצים והשקעות כספיות וכל זאת לשם פתרון   םהקולחי

 15 . מצורף בזה תמונה עדכנית בה ניתן לראות ולפרט םזמני בעת ההרחבה לשמירת איכות הקולחי

 16 מה הותקן. מזה מספר שבועות ניכר, כי הפעולות שננקטו צרכו וניתן להצביע בבירור שחל שיפור 

 17 המוזרמים. המשרד להגנת הסביבה מיודע היטב לסיטואציה ולכלל המשתנים  םבאיכות ה קולחי

 18 הרלוונטיים ולאחרונה אף פירטנו את בבירור מעמיק שנעשה מטעמו. אין מדובר בהרעלה וסכנת 

 19  קולחים. וזאת מבלי לגרוע כמובן מחובת התאגיד להזרים קולחיםמוות כתוצאה מאיכות ה

 20 באיכות הנדרשת ומבלי לגרוע מהחשיפות בגין יתושי קדחת הנילוס המערבי. הרגולטורים 

 21   30.7ביום מדווחים בשוטף על כל תקלה שיש במט"ש וכן על התיקון. המשך. בנושא היתושים. 

 22 בערב הועבר למפעיל המט"ש על ידי שרונים בקשה לטפל ב מפגע יתושים במאגר המט"ש. מיד עם 

 23 קבלת המידע הנושא טופל במלוא הרצינות, ובמהירות הנדרשת על פי הנחיית ובליווי צמוד של 

 24 המאגר גדות הרגולטורים תוך השקעת משאבים גדולים איתורם וריסוס כמפורט וכן ניקוי 

 25 כבר . 12.9.24ועד  24מצמחייה. רצ"ב בזה דו"ח ניטורים יומני הדברה החל מיום ראשון לשמיני 

 26 בבדיקות הראשונות שנערכו על ידי המשרד להגנת הסביבה ורשות הנחל זוהתה ירידה משמעותית 

 27 רים בשוטף. למיטב ידיעתנו יהתגלו מספר גלמים והם מטופלים באמצעות מדב ,בכמות היתושים

 28 . 17.9.24מזה כשבועיים אין יתושים במאגר ואני מדבר על מכתב שנכתב התשובה נכתבה ביום 
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 1  קולחיםומאידך להזרים השפכים טיהור לסיכום. שרונים מחויבת מחד להשלים את שדרוג מכון 

 2 ידה לעשות את המיטב היא עושה כן תוך  לאל סד זה היא עושה כל אשרתוך בראויה. איכות ב

 3 מקצועית מירבית.  ניהולית השקעה כספית עצומה ותשומת לב

 4 קודם כל תודה לך ראש העיר ואני רוצה לשלוח לך לגברת גיל את תודתי על כך עו"ד גייל שורש:   

 5 שהיא השקיעה באמת הרבה זמן. כתבה תשובה מפורטת. אך צר לי בתשובה הארוכה הזאת אין 

 6 תשובה לאף שאלה מהשאלות ששאלתי. השאילתה נדרשת נושאים שאלות קונקרטיות 

 7 שהתשובות עליהם קצרות. אני מאוד מעריכה את כל הרקע שהי נתנה פה אבל שאלתי שאלה 

 8 אני רוצה  אבל וד קונקרטית. האם יש נהלי בקרה ופיקוח. כי קרתה התקלה והבנו גם למה.אמ

 9 האם הייתה פעולה  עודכן? שאלתי האם הציבור  .בקרה שאמורים  למנועה נהיש האם שלהבין

 10 את הציבור שהייתה תקלה. לא קיבלתי תשובות על הדברים האלה ואשר    עדכןיזומה של הרשות, ל

 11 על כן אני אבקש תשובות קונקרטיות לשאלות הקונקרטיות ששאלתי. 

 12 אני מבטיח להעביר את השאלה הזאת כדי לקבל מהם תשובה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 מפורטת וטובה.

 14 . השאלה אני אשלח רק את עו"ד גייל שורש:  

 15 זה בהסתמך אל השאלות ששאלת. :פרח מלך 'גב

 16 הרעיון הוא ,  א רוצהבסוף זה לא משחק שכל אחד אומר מה שהואני יודעת  עו"ד גייל שורש:  

 17 לקבל מידע שיכול לקדם אותנו ולמנוע תקלות כאלו בעתיד.

 18 אני שמח על ההתעקשות וזה בסדר גמור חשוב אני אדאג ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 להערה שלך. שנקבל תשובה 

 20  אם נפטרו אנשים? ?ם היו פה מחלותאאתם יודעים אגב עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 21 אני משמועות. במקרה אני שמועות. נפטרו לא. אבל שמעתי ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 מבוגרים. ושמעתי. היו שלושה מבוגרים אני לא וכמה נדמה לי  12שהיו כמה חולים. ילדה בגיל 

 23 .המידעקיבלתי את 

 24 עפים למרחק מאוד גדול ולכן הסברה הרווחת שזה הגיע  איתושי הנילוס לעו"ד גייל שורש:  

 25 וצריך להגיד עוד דבר בשגרה שאין תקלה המאגר לא מהווה מרבץ ליתושים. שלא  .מהמאגר

 26 תודה.  ...

 27  זמן? ךשאילתה של חברת מועצה גייל איך יש לראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 אני פנסיונרית ואני משקיעה את זמני לטובת הציבור. אני גם בטלוויזיה.  עו"ד גייל שורש:  
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 1 שאילתה של חברת מועצה גייל שורש ברשותכם חמש. או קי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 בנושא כתב מינוי אישי למר אילן חדד תקראי. 

 3 

 שאילתה של חברת מועצה גב' גייל שורש בנושא "כתב מינוי אישי" למר אילן חדד .5

 

 4 כתב מינוי אישי למר אילן חדד כנציג ראש העיר. והורית  הענקת 21.7ב ,אדוניעו"ד גייל שורש:  

 5 נו בכל הדיונים והסיורים הנוגעים למתחם התעסוקה תוכנית וימזאני מצטטת. שיתופו/,על שיתוף  

 6 ממשקים לתוכניות וה גהכוונה היא לפרויקט בי ותוכניות הנגזרות מהן. 760תוכנית רש  616רש 

 7 אלה מר חדד הוא הבעלים של חברת אילן חדד שירותי הנדסה מנהלת חלק מהפרויקט מתעסוקת 

 8 מתחם גלילות. במסגרת התקשרות עם תאגיד העירוני רימונים עבור העירייה. שאלותיי. אחד, מה 

 9 ראש העיר? מה תחומי אחריותו, סמכויותיו ועיסוקו של מר חדד? מה ציג נמשמעות הסטטוס  

 10 היקף העסקתו? למי הוא כפוף למי הוא מדווח?. מדוע יש צורך להעניק למר חדד כתב מינוי אישי 

 11 והאם מדובר  .ולא ניתן להסתפק בהמשך פעילותו במסגרת התקשרות החברה שלו עם רימונים

 12 אמון התקשרות אישית עם מר חדד כיועץ או בהרחבת ההתקשות של חברת אילן חדד  תבמשר

 13 שירותי הנדסה עם רימונים? ככל שמדובר בהתקשרות אישית עם מר חדד האם התקיים תהליך 

 14 כמה  ?מכרזהאם פורסם אם כן מה היו הקריטריונים שנקבעו?  לבחירתו של נציג ראש העיר?

 15 לתקנות העיריות למכרזים וחוזר  3מועמדויות הוגשו? אם לא האם התבצע הליך פטור לפי תקנה 

 16 ציג ראש העיר כרוך בתמורה כנ המינויהאם שתי שאלות אחרונות, . 5/217מנכ"ל משרד הפנים 

 17 למר חדד או בהגדלת חברת אילן חדד שירותי הנדסה אם כן מה הן העלויות? שאלה אחרונה האם 

 18 נערך למר חדד ו/או לחברת אילן חדד שירותי הנדסה הסכם ניגוד עניינים? תודה רבה. 

 19 רקע בכמה משפטים. נכנסתי לתפקיד והתברר שגורמים באגף ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 אילן חדד  ,לקדם את מתחם ביג אותו מתחם שמפתחים אותובההנדסה גרמו לחסמים מיותרים 

 21 שנים לא מהיום, למול החברה  ,נותן לנו שירותים הנדסיים שירותי פיתוח והתקשרות מול

 22 הכלכלית. 

 23  בערך? 2013מהתקופה שלך מעו"ד גייל שורש:  

 24 אני אומר כן. אז התחלנו את הפיתוח של האזור זה נכון. והוא ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 יש לו הסדר, הסכם מול החברה הכלכלית וברגע שאני בתפקידי גם מכהן כיושב  .ממשיך לתת

 26 ראש החברה הכלכלית, ביקשתי למנות גורם שיבטל את החסמים המיותרים שהעירייה הזאת 
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 1 יענה עליו בדיוק איך שכתבתי. אני התמחתה בהם. ואז הוצאתי לו את המכתב את כתב המינוי ו

 2 לעירייה כתב  שפטיבמענה לשאילתה בנדון הריני להביא לידיעתך כי על פי הנחיית היועץ המ

 3 מינוי בוטל על ידי והודעה בנושא הועברה בתפוצה זהה למנהלי המחלקות בעירייה ולמר אילן ה

 4 מילא נמצאת במקום מחדד. רציתי לייעל את המערכת, רציתי לקדם את התהליכים עם דמות ש

 5 פועלת במקום. משהודיע לי היועץ המשפטי כי הוא חושב שזה לא  נכון ביטלתי מיד את ההודעה 

 6 הזאת. 

 7 אתה יכול לסבר את אוזננו. על איזה חסמים אתה מדבר? חסמים שהערים עו"ד גייל שורש:  

 8 לדבריך מנהל ההנדסה? 

 9  תנגיד ככה מפאת כבודם של מי שהתעסק בנושא ומהנדס יבואראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 בעולם על מנת לעכב פרויקטים לא רק במקום הזה אני מעדיף שהעיר שעשתה את כל המכשלות 

 11 לא לענות. אבל חסמים היו. 

 12 עדיין אתה מוצא שישנם חסמים אבל חרף עזיבתה ומינויו של מהנדס עיר חדש עו"ד גייל שורש:   

 13 כאלה? 

 14 של המהנדס זכותו ללא. היום לא. היום תודה לאל אני חושב ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 הוא פועל, נכנס לעניינים ואני שמח מאוד על כך ואני מברך על כך ואני שמח שזה כך. אבל לגופו 

 16 של עניין לגבי אילן חדד מהרגע שהוא העיר לי את ההערה, 

 17 תודה רבה. עו"ד גייל שורש:

 18  על מה בעצם הנחיית היועץ המשפטי לעירייה על מה היא התבססה?עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 19 לא יודע. תשאלי אותו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 ראש עיר יכול להסמיך בעצם את הסגנים שלו. חבר הנהלה או מישהו בכיר ברשות.    : גב' פרח מלך

 21 הוא לא יכול לתת סמכויות למישהו שהוא חיצוני.

 22  זו התשובהעו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 23 שאילתה של חבר המועצה מר גיא קלנר בנושא בית זה הסיפור.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 24 עלמין בצומת מורשה בבקשה. 

 25 

 26 

 27 

 28 
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 שאילתה של חבר המועצה מר גיא קלנר בנושא "בית העלמין בצומת מורשה" .6

 

 1 כידוע בית העלמין בצומת מורשה משמש כבית עלמין מרכזי של העיר. רקע,   מר גיא קלנר:

 2 לבית עלמין זה במתכונת הקיימת נפח מוגבל, הוא עושה רושם שאנחנו קרובים למיצוי היכולת 

 3 שלו בזמן הלא רחוק. ניתן ללמוד זאת מהפעולות המבוצעות בשטח. הן ברמת השימוש בקרקע 

 4 שימשה פעם למעברים וכעת משמשת לחלקות קבורה והן הפעילות להרחבתו באמצעות שפעם 

 5 מבנה בשתי קומות. עם זאת ועל אף הפעולות המבוצעות אנחנו עלולים למצוא את עצמנו ללא 

 6 שטח קבורה זמין כבר בשנים הקרובות. ברקע הדברים יש להוסיף את הרצון הקיים של העיר 

 7 על ידי  עד כה בחיוב שלא נענתהלהשתמש בחלקים נוספים של הרביע לצרכי קבורה בקשה 

 8 מדינה לא ברמת העיר רמת השרון. ה ברמתהגורמים הרלוונטיים אני מדבר גורמים רלוונטיים 

 9 גישה וחסימה שלה בכל פעם שמתקיימת במקום הלוויה הכמו כן וללא קשר צפו ועלו סוגיות דרך  

 10 רבת משתתפים. יכול להיות שזה הלוויות סמוכות אחת לשנייה או אזכרה והלוויה זה צף מפניות 

 11 שם מעברים כשחונים בצדדים. מכאן ת תושבים בעת האחרונה בקבוצות. אי אפשר לעשו

 12 מה היקף שטח הקבורה הפנוי הקיים כעת בבית העלמין בכמות חלקות רגילות . 1השאלות. 

 13 ואזרחיות? לכמה שנים הוא יכול להספיק על פי צפי התמותה בעיר? מה הפעולות האסטרטגיות 

 14 המבוצעות על מנת לקדם פתרון להיקף קבורה רחב יותר? האם מבוצעות פעולות הגורמים 

 15 הרלוונטיים על מנת לקבל עוד שטח קבורה ברביע דרום מזרחי של צומת מורשה? היכן עומד 

 16 תקצוב וביצוע הרחבתו של כביש הגישה לבית העלמין? לפני שעונים אני מניח שכל אחד פה בחדר 

 17 עלמין. ניכר שאנחנו שם לקראת מיצוי הביקר בעת האחרונה בהזדמנות כזו או אחרת בבית 

 18 כמו שכתבתי בשאילתה התחילו לעשות שימוש במעברים שהיו פעם  ,יכולות של שטחי הקבורה

 19 מעברים להולכי רגל ורכבים בחלק מהמקרים, ניכר שחלקות הקבורה הולכות להסתיים, נכון יש 

 20  300על פי הבירורים שלי נע בין שלנו קצת שטח בחלק האזרחי וכו'. אבל כשלוקחים צפי תמורתה  

 21 נקברים בשנה עושים את המכפלות מסתכלים על תאי השטח אי אפשר להימלט מהמסקנה  500ל

 22 עתודות  ,יש לומר ,שאנחנו לקראת מיצוי של שטח הקבורה וזה לא רק בעיה של רמת השרון

 23 הקבורה במדינת ישראל בוודאי במרכז הארץ הם בחסר. אבל אנחנו אחראים כרגע על העיר הזו 

 24  ,י ציפורים במכה אחת. בהקשר הזהתורוצים למצוא לה פתרונות. יתכן שניתן להרוג פה ש

 25 הראשונה יש לנו דיון עתיק יומין לנושא השימוש בקרקע ברביע דרום מזרחי. מדינה מנסה להפיל 

 26 שם מיני מטלות שאנחנו לא אוהבים אותם. גם בהקשר של מתקני טיהור מים ומתקנים לפסולת 
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 1 ש גם צריך להרחיב. אם אתה רוצה להגדיל את העיר. רובע "בניין. דברים שרובע מורשה ומת

 2 מורשה והעיר כולה מתנגדים ובצדק להשמתם שם. זה בדיוק המקום לקחת צורך עירוני ראשון 

 3 ועדה מחוזית. כל גורם שהו כדי לקבל  ,ולהילחם עליו מול מוסדות המדינה  בחסך במעלה שנמצא

 4 עתודות קרקע על חשבון הצרכים האחרים שאנחנו לא אוהבים אותם ולא רוצים אותם שם 

 5 ולהמשיך לגדול בעניין הזה ופעם שנייה אני אומר את זה לרשויות המקומיות שלנו כי זה נמצא כן 

 6 מהצורך לקבורה בקומות, עם כל זה שפחות אוהבים א תזה  ,לצערי ,בידנו, לא נוכל להימלט

 7 מקבורה בקרקע. לא יעזור ואני אומר לכם. אני מניח שאני אומר מה שרבים חושבים, בסוף 

 8 בין לקבור קבורה בקומות לבין להתחיל להדרים לנגב או לא יודע לאן כדי לקבור שבאלטרנטיבה  

 9 אחרי שנשמע את   ,את יקירנו לדעתי התשובה היא די ברורה לכן אני חושב שנדרשת תוכנית פעולה

 10 התשובות אני קראתי אבל ניראה שבנוהל צריך לשמוע את התשובות, לגבי צפי זמן. אין לנו המון 

 11 שנים במתכונת הקיימת להמשיך בדרך הזו. נראה לי שאנחנו נדרשים פה לכמה החלטות וביצוען 

 12 והדבר האחרון הוא פחות קשור לחלקות הקבורה. כולנו מכירים אותו אני בעצמי התעסקתי 

 13 בעת עומס אפילו לגזום את העצים שם שמפריעים כדי לעבור ולסמן אולי   הזו  איתו. כניסה יציאה

 14 צד אחד של אדום לבן שאסור להחנות שם זה יפתור את הבלגן. אני בעצמי הייתי סדרן תנועה שם.  

 15 שבעה באוקטובר וזה סיפור העניין הזה. האחרי 

 16 (מדברים ביחד)

 17 אולי אפשר לעשות שאטלים מהעיר.עו"ד גייל שורש: 

 18 קודם כל אני שמח על השאילתה הזאת.  לא צריך שאטלים.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 תראה בית עלמין אנחנו רואים אוטוטו נמצא בחסר. מנסים עכשיו לצור יש מאין בתוך המעברים. 

 20 אנחנו ו ,אני ויעקב ,מצמצמים אותם וכו'. מהיום הראשון שנכנסתי לתפקיד התלבשנו על הנושא

 21 מטפלים מול מועצה דתית ומטפלים כבר נמצאים בשלב של הכנת המכרזים לצורך הגדלת תכולת 

 22 שטוחה.  ,הקברים באזור. כלומר קבורת שדה

 23 . 300קברים בכניסה ננסה לפתח עכשיו עוד  450 400(לא ברור) מתח גבוה יהיו מר יעקב קורצקי: 

 24 יש צינור. של מעביר מים  , אבל עוברשם לקחתשל הבית עלמין איפה שיש את הכניסה קלאסית 

 25 לשדות צריך להעתיק אותו פשוט עלות של מאתיים אלף שקל. בדקנו את הכל. בדקנו עם שרונית. 

 26 ? בית העלמין לא הבנתי מחוץ לגבולות  מר גיא קלנר:

 27 יש בבית עלמין. מר יעקב קורצקי: 

 28 
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 1  הרב צפוני יש שם קבר שלהבצד  ,כשאתה נכנס לבית העלמיןראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 קברים. ניתן לייצר עוד קברים בצד של צד מזרחי אבל  300מוהל של רמת השרון שהיה. שם יש  ה

 3 נמצאים בדבר הזה. אנחנו מודעים  ,קברים ניתן לייצר ממש עכשיו. אנחנו שם 700משהו כמו 

 4 איפה שבונים לעניין. אני עונה לך לגבי נושא של שטח נוסף יש לך מקורה הזה. קומה ראשונה. 

 5 קומה ראשונה ממשיכים אותה. את השנייה כרגע אנחנו לא מבצעים. זה נמצא.  בקומות, 

 6 סוף העבודה כבר. : גב' פרח מלך

 7 השנייה כרגע אנחנו לא מבצעים. אם יהיה צורך  הראשונה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 זה יהיה ממש עכשיו אנחנו  .נשתמש בזה. כרגע אנחנו יהיה לנו מספיק אוויר כדי לקדם את זה

 9 בעניין הזה יוצאים לפעולה ויוצאים למכרז. הדבר השני תראה הערת כאן הערה שאמנם לא 

 10 דרום מזרח, היה האני לא מאשים אותך בזה כי אתה דווקא היית נגד. כל הרביע  הרשמת אות

 11 לטובת בית עלמין. זה היה במטלות של התוכנית. לצערי עיריית ת למוגדאמור להיות גם חלקה 

 12 אתה ועידן למדן למיטב זכרוני ולידיעתי הצבעתם ,רמת השרון הוועדה לתכנון ובנייה הקודמת 

 13 נגד התוכנית אז. ומה. הצבעתם נגד התוכנית של לבנות שם אתר פסולת וכו'. תדע לך שאנחנו 

 14 על מה ועליו ממש נלחמה ישבנו היום הבוקר כדי לעשות הכל ולמנוע תוסף חדש שהעירייה לא 

 15 שם בשטח הזה יכולנו לעשות העברה של רידינג תל אביב לצומת מורשה ממש בכניסה.   ?מדובר

 16 ועדת התכנון הלאומית קידמה והות"ל בעולם שזה מקום הכי טבעי  בית העלמין שם הרחבה של

 17 הצבעתם  אתםרשלנות של גורמים בתוך העירייה לא מנעו את זה כבר בשלב הראשון אז  ,את זה

 18 קשה אבל אני אומר. אבל אנחנו לזכותך, נגד הדבר הזה גם אתה למדן סוף סוף אומר דברים 

 19 נמצאים במצב של שוקת שבורה. וכאן צריך ללכת למאבק מאוד גדול. אני לא יודע מה הסיכויים 

 20 פה. אבל רמת השרון בעניין הזה לא נלחמה ואנחנו נמצאים במצב. 

 21 היא לא אושרה.  ?רביע אורה איפה שהואהתוכנית   מר גיא קלנר:

 22  77/78למעט העובדה שרמת השרון עשתה תוכנית הרביע, ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 לא לקרוץ לות"ל להתנגד לזה נחרצות ובולשיט אחד גדול. כי היו צריכים שזה הקפאה על העניין 

 24 בלי שום קשר אנחנו בשיחות עם  .ולאפשר לזה להתקדם. אנחנו נמצאים עכשיו בוועדה מסוימת

 25 ביום ראשון האחרון הייתי בדרך למנהל בירושלים עם מנכ"ל המנהל  ,משרד הדתות ועם המנהל

 26 לצערי נאלצתי לחזור בגלל הפיגוע שהיה  ,קברים בצד השנילעל מנת להכשיר שטחים נוספים 

 27 בגלילות. תיקבע פגישה נוספת. אבל אנחנו ממש על זה ואני תאמין לי נילחם אם צריך לרתום את 

 28 אצלנו כדי  2כל המועצה ולעשות את כל מה שצריך כדי לדחות את הנושא של מה שאמרתי רידינג 
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 1 לאפשר לנו את זיקה הרחבת הקברים. לגבי הכביש. גם פה אני כבר מתחילת הדרך ביקשתי לתכנן 

 2 הרחבה של הכביש. הן מצד שמאל והן מצד ימין. אני רואה ואני יודע לדאבוני אני מבלה בבית 

 3 העלמין הרבה כי הולכים הרבה אנשים. והמצב הוא לא פשוט וזה לא עובד. ביקשתי שיודיע לנו 

 4 קרה עכשיו הייתי בלוויה  ,ממועצה דתית יגידו לנו רמת השרון יש איקס אירועים באותו מקבץ

 5 אני  ,באותו יום הייתה אזכרה לבן של בלקין. לא ידעתי על זה ,ביום שישי היה אם אני לא טועה

 6 כבר ממש יצאתי ולאחר מכן הייתה אזכרה לאימא של מיכל שהיא אשת הנשיא. היה גיהינום שם. 

 7 היו צריכים ליידע אותנו ולא ידעו. 

 8  התחיל תכנון של כביש שם? עו"ד גייל שורש:

 9 אני לא רוצה אומר עוד  , תראוכן התחלנו עם תכנון אלא מהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 פעם מפאת כבודה של מי שניהלה את אגף ההנדסה, מהיום הראשון ביקשתי את הדבר הזה 

 11 ומשכו ומשכו ונכנסו עכשיו לתהליך מואץ אני מאוד מקווה במהלך חודש נקבל את התכנון. 

 12     למה אמרת הכל מוקפא? גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 הכל בעייתי. כל דבר דורש הליכים.  עו"ד עידן למדן:

 14 המכרז אני מקווה שייצא  ,זה לא מוקפא. אנחנו נמצאים שםראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 מכרז ממש  במהלך החודש הזה וחובה להרחיב את המקום הזה אנחנו מוגנים גם יש בעיה נוספת 

 16 ללא פתרנו אותה היסטורית שצריכים לנסוע עד ש

 17 (מדברים ביחד)

 18 מה לגבי הניקיון של המקום הזה? זה לא בשאילתה, גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 19 (מדברים ביחד)

 20 דבר אני אאני יענה. בואו נתמקד אני אומר לכם. הערה במקום. ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 21 ספציפית לגבי ניקיון. ישנה בעיה. בבית העלמין וישנה בעיה ברמת השרון בכלל שגם אותה נפתור. 

 22 אישור אבל בגלל המלחמה לא  בית העלמין היה קבלן. העובדים שלו היו עובדים שהיה להם

 23 פעמים  לפעמים טוב, והרבהנכנסים. קבלן נוסף נכנס לא רוצה להמשיך לעבוד. המקום נראה 

 24 גרוע. 

 25 גם אתם מודעים כל פעם פותחים שבילים. לפתיחת יש בעיה אובייקטיבית מר יעקב קורצקי: 

 26 השבילים יוצרת את כל מוציאים משם הרבה פסולת תוך כדי שחופרים גם מוציאים. כל פעם 

 27 פותחים ויוצר הרבה בלגן. 

 28 (מדברים ביחד)
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 1 זה מכרז שהמועצה הדתית עושה אותו. אני הודעתי  הקבלן:   ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2 למועצה הדתית, יחד עם יעקב בשבוע שעבר שאנחנו אפס סבלנות נמאס לא מעניין אותנו כלום. 

 3 עד סוף השבוע הזה. ימים בשבילי זה אם הם לא מצליחים להרים את הנושא הזה תוך ימים 

 4 אני לא יודע אני שומע על המכרז הזה כבר כמה חודשים. אם הם לא מצליחים לעשות  ,אנחנו

 5 מכרז. אנחנו עיריית רמת השרון נפקיע את הסמכות הזאת. אנחנו נעשה מכרז. אנחנו נפעל כדי 

 6 . שישנם הקצאותמה להביא כוח מוגבר כדי לנקות את המקום הזה. אחר כך אני יקזז להם

 7 אנחנו רשאים להפקיע את הסמכות? אני שואלת. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 8 הם רוצים לעבוד בשיתוף פעולה ואני מאמין שלא כדאי להם ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 נמאס בקיצור. אני חסר סבלנות לנושא הזה.  ..להתעמת וכו'. כי אני אומר לכם עוד פעם. אני חסר

 10 הנושא הזה חייב להיות מטופל ואם הם לא מסוגלים להרים את זה אנחנו נרים את זה וזה יהיה 

 11  קזז להם מהכסף. אני אבהבנה ו

 12  אני מבקש הבהרה שאלת המשך. הייתי מאוד מציע. אני לא יודע אם עושים את  מר גיא קלנר:

 13 זה או לא. אני אומר את זה בזהירות הייתי הולך מלמעלה למטה ולא מלמטה למעלה. על מה 

 14 הכוונה. סופר צפי של עשר שנים הקרובות מה יעד הקבורה של העיר רמת השרון, חמש מאות 

 15 להביא  אר זהודרך זה בונה את התוכנית ולא כי כרגע מה שתו ,כפול עשר. חמשת אלפים קברים

 16 אני רק אומר את זה כי אנחנו אני מניח שעושים את זה, מפה. אני אומר הפוך.  400מפה ו 300

 17 עוסקים בנושא הזה . יש לנו יעד של עשור. חמשת אלפים קברים. תוכנית עבודה שלנו אומרת 

 18 שבע מאות. לאחר מכן עוד אלפיים חמש מאות יעד של שבשנתיים הקרובות אנחנו מגיעים ל

 19 ולאחר מכן עוד אלפיים חמש מאות וזאת תוכנית העבודה שלנו זה אנחנו נדרשים לצורך זה שתי 

 20 . רביעבלקבל עוד שטח קרקע  ,קומות

 21  אנחנו על זהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22  ולא ככה שכל ניקח מהיקב ומן הגורן מושכים קברים מר גיא קלנר:

 23  לא נוכל הרבה לשחק. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24     הדבר.   מר גיא קלנר:

 25 יש משחק אחד מהיר שאנחנו כן יכולים קומה שנייה ברגע שיש תקציב. לעשות  עו"ד עידן למדן:

 26 את הקומה השנייה.   

 27 (מדברים ביחד)

 28  הרבה יותר צודק ממה שאתה אומר עידן. מה שעידן אומר מר יעקב קורצקי: 
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 1 או  להרחבת הכביש אמירה שנייה קצר. הסוגייה השנייה האם יש תאריך יעד  מר גיא קלנר:

 2 זה.ש

 3 החודש הזה אני מקווה שנצא למכרזאני מקווה ש אמרתי לךראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 אני מציע עד ליציאה למכרז וביצוע כי זה ייקח זמן מן הסתם לוקח זמן את אז   מר גיא קלנר:

 5 הפעולות שנדרשות על הכביש הקיים כגון גיזום העצים סימון אולי של אדום לבן. שיאפשר לא 

 6  .גדולותהלחנות שם בעת עומסים כבר ייתן אוויר בטח בעת ההלוויות ואזכרות 

 7  תאמין לי מטפלים בזה. הבעיה היא לא גיזום עצים, ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 לפני המכרז כדי לחסוך עוגמת נפש.  מכין הייתי עושה שלב א' מר גיא קלנר:

 9 הצעה לסדר יום של חברי סיעה באה בטוב בעניין הקמת ועדת ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 סוחרים ובעלי עסקים בבקשה. 

 11 

 הצעה לסדר של סיעת "באה בטוב" בעניין הקמת ועדת סוחרים ובעלי עסקים.  .7

 

 12 אני רק מציינת לפרוטוקול שההצעה הוצעה כשהיינו עדיין בקואליציה גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 13 להרכב האופוזיציה קואליציה, שאנחנו מציעים אז אני  ,ויש משמעויות אני אגיד אותם בסוף

 14 אתקן את זה בהתאם. הנדון: הצעה לסדר לישיבה שלא מן המניין. הקמת ועדת סוחרים ובעלי 

 15 המשרתים את תושבי העיר והמבקרים  הם העסקיםעסקים. חלק חשוב במרקם החיים של עיר 

 16 בה. הנגישות לעסקים מהווה חלק חשוב מאיכות חיים של התושבים הן בהיבט הצרכני וקניות 

 17 וקבלת שירותים קרוב לבית בצורה מהירה והן בהיבט התעסוקתי כאשר גידול במספר העסקים 

 18 זמני עם בעיר המעסיקים עובדים נותן אפשרויות תעסוקה מגוונות יותר לתושבים קרוב לבית ו

 19 נסיעה קצרים יותר לעבודה וחזרה. העסקים בעיר משלמים ארנונה אשר מאפשרת לעירייה 

 20 השירותים הניתנים לתושב מעבר לשירותים הבסיסיים המתחייבים ולכן אנו רואים הרחבת 

 21 חשיבות בטיפוח ועידוד העסקים בעיר על אחת כמה וכמה כאשר לעיר אין שטחי מסחר גדולים 

 22 ריכוזי העסקים בעיר יש השפעה ישירה גם על להעיר.    ה הגדלים שלומרכזיים התומכים את צרכי

 23 תחומים רבים נוספים כגון הסדרי תנועה וחניה. ניקיון ופינוי אשפה. תרבות רחוב. ביטחון 

 24 תמיכה עסקים וותעסוקת נוער וכו'. מתוך האמור ניתן לראות כי לעירייה אינטרס ברור בפיתוח 

 25 ברחובות ובמרכזי תעשיה ומסחר ושכונות מתוך ראיה כי מן הצד השני לסוחרים ובעלי עסקים 

 26 ישיר עם העירייה והקשבה לצרכיהם. אנחנו מציעים להקים ועדת קשר עם בעלי קשר  בקיים צורך  
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 1 אני תיכף אדבר דיברנו על שני נציגי קואליציה נציג אופוזיציה אבל  ,העסקים בעיר אשר תכלול

 2 היחס השתנה ולכן אנחנו חושבים זה צריך להיות שני נציגי אופוזיציה ונציג קואליציה. שני נציגי 

 3 בעלי עסקים בעיר. מנכ"לית העירייה ונציגים מקצועיים מאגפי העירייה בהתאם לנושאים שיעלו. 

 4 בכבוד רב חברי סיעת באה בטוב. 

 5 אני רוצה לסבר את האוזן בנושא הזה. אכן רמת השרון הולכת ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 6 להתפתח ממש עכשיו בימים האלה. בכלל ואנחנו הולכים להקים מנהלת עסקים מסודרת. 

 7 מקצועית. המשמעות של זה כשאני אומר מקצועית לא פוליטיקאים לא חברי מועצה אלא מי 

 8 שינהל אותה זה אנשי מקצוע. וממש ביום חמישי הקרוב יתפרסם אמור להתפרסם מכרז 

 9 למנהל/ת מחלקת רישוי עסקים. אין לנו מספר חודשים מנהל/ת מחלקת רישוי עסקים לפני שנה 

 10 בערך היא סיימה את תפקידה אבל אנחנו מפרסמים את זה ואני מקווה מאוד שיבחר או תיבחר 

 11 מישהו ראויה על מנת לקדם את התהליך. היא תצטרך לעבוד יחד עם המנהלת. היות ועניתי את 

 12 התשובה הזאת אני חושב שהצעה לסדר מתייתרת בעניין הזה אנחנו חשוב הנושא הזה וברשותכם 

 13 אני מבקש להסיר את ההצעה מסדר היום ולקבל את ההודעה שלי. 

 14 זמן ועד  דברים לוקחיםברשותך רק תגובה לתגובתך. הניסיון מראה שגב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 15 שתהיה מנהלת ועד שהמכרז ואז עד שתיכנס משהי לבינתיים אנחנו מוצפים בפניות מעסקים 

 16 אני יודעת שמחלקת רישוי עובדת בתת כוח אדם ולא תמיד יכולים  ,ואחרים שלא מצליחים. שוב

 17 לתת את כל המענים. אני חושבת כמי שמייצגים את הציבור אנחנו ועדה כזאת תשרת את 

 18 ועדה זמנית. המטרה תהיה העסקים ותשרת את הציבור אפשר להחליט עד אשר תהיה המנהלת 

 19 היא גם לציבור וגם לעסקים. 

 20 ש..ועד עד שהוועדה תתכנס ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 אנחנו מאוד מהירים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 22 לפני שבוע התמנה ממלא מקום למחלקת פיקוח עירוני. עוד ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 חודש נכנס לתפקיד כבר מנהל מחלקת אירוע. זה הכל קשור אחד בשני לניקיון ולסדר וכל מה כ

 24 שיש בעניין הזה. 

 25 . למה עצם לא. עד שתהיה מנהלת. לקולאבל פה בינתיים יהיה להם גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 26 מנהלת זה חשוב זה מצוין. 

 27 לא הולך להקים עכשיו עוד ועדה ועוד זה אני רוצה להיות רציני ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 28 ולא לבלבל את הסוחרים הם מדברים עם אלף. אני לא חושב.



   3.11.24 –רמת השרון   – 9ישיבה מועצה מן המניין מספר 

19 

 

 1 מהתחושה שראינו מהסוחרים זה לא היינו לפני מספר שבועות בשיתוף סוחרים.  מר אהד בלייר: 

 2 היה דו שיח.  העירייה באה לשטוח את דבריה. את המדיניות שהיא רוצה ליישם וזה בסדר. אבל 

 3 אני חושב שכדי  (מדברים ביחד) היה פחות הקשבה לצרכים של הסוחרים ומה שהם רצו להגיד.

 4 לצור למנהלת יש תפקיד מאוד ברור לייצר את המדיניות של העירייה על גבי כל מה שאמרת. 

 5 פיקוח, תברואה, תרבות הכל. הוועדה התפקיד שלה קצת שונה. להיות הקשר בין הסוחרים 

 6 לעירייה למנהלת. לתת להם קצת את המקום הנוח להתבטא בצורה לא לבוא בצורה של העסק 

 7 להקשיב. לשקול, לתת להם את הדברים. זה המקום נכון בעיר רוצה של  לפקיד אלא דרך המקום  

 8  ביורוקרטיה לקדם את המסחר אצלה. אם נראה ברבות הזמן שזה מתייתר כמובן שאין צורך 

 9 מיותרת ואנחנו גם נראה שהסוחרים לא נענים לוועדה. לי נראה ממה שאני התרשמתי שיש להם 

 10 את הצורך הזה והצורך הוא בשביל הקשר עם העירייה בשביל הקשר עם המנהלת. 

 11 זה משולש.  ,גם לציבורגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 12 אנחנו אמרנו להם. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 אמרנו להם מיד אחרי ה חגים. : גב' פרח מלך

 14 אחרי החגים מנסים לפעול. אז קרה משהו. מנהל  מידש אמרנו:  ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 15 אגף פיקוח עירוני הודיע שהוא מסיים. הפתיע אותנו והודיע שהוא מסיים את תפקידו ונקלענו 

 16 לסיטואציה של עד שעשינו מכרז. יש כרגע מישהו זה יקרה בימים הקרובים ממש בימים 

 17 הקרובים. אוהד. 

 18 בואו נחזור לעניין הוועדה גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 19 אני רוצה להתייחס למה שאוהד אמר. שיהיה ברור אנחנו ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 דיברנו עם הסוחרים. אני קיבלתי פידבקים גם אחרי הישיבה. אנחנו לא באנו להרחיב. אני ראיתי 

 21 דווקא את התגובה של גיא שאמר לא הקשיבו לא אמרו. אז אני התרשמתי אחרת. לא באנו 

 22 להנחית אלא באנו לדבר איתם. לא שינינו שום דבר. כלום מהחוברת הקודמת שהייתה חוברת 

 23 טובה הנה אני נותן מחמאות לקדנציה הקודמת. הייתה חוברת טובה אלא שהיא לא הופעלה. 

 24 אנחנו נפעיל אותה בימים הקרובים. הצוותים מתארגנים לדבר הזה. ואני מבטיח לכם שיהיה סדר 

 25 בעיר. יהיה סדר בעיר ולא רק אנחנו רוצים לעודד את המכירות, את הקניות ברחבי רמת השרון. 

 26 זה יקרה בימים הקרובים. 

 27 אני אסיים קצר אבל בהתחשב במה שאתה אומר זה דווקא מחדד עוד גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 28 יותר את הצורך. אם נכנסים לתהליך מואץ של פיקוח ויש פניה של סוחרים מול ועוד אין מנהלת 
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 1 זה עוד יותר מחזק את זה שהקשר הוא משמעותי גם כדי לשמוע אותם גם כדי להיות להם לפה. 

 2 אתה יודע אנחנו גם מרגישים את ה ציבור. גם אתה. 

 3 הם מבינים שצריכים להיכנס להסדרה השוק שהיה תרתי משמע הוא לא במקום. מר אהד בלייר:  

 4 מצד שני הורגש שהם צריכים קשר יותר הדוק בצורך של התיאומים. מה קורה בשביל לעמוד 

 5 אוהד התוכנית היא לא חד צדדית. אנחנו מיישמים אותה אני לא מדברת על : גב' פרח מלך

 6  .הוועדה

 7 שלא ניתקל רק בשיתוף ציבור הזה זה לא בא בגלל זה. ההצעה הזאת ה ועלתה מר אהד בלייר: 

 8 עוד לפני שיתוף ציבור. יש עוד דוגמאות רבות שאפשר לעסקים. 

 9 ברמת השרון כמו כולכם אני גם בקשר עם הסוחרים ואני חי ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 ואני שומע את הדברים. אני מבקש להיצמד להצעה שאני דיברתי עליה. לכבד אותה ואני מבקש 

 11 יום. מי בעד בקשה? סדר מלהסיר את ההצעה שהעליתם 

 12 סיון נוסעת לחו"ל שמונה ועשרים היא עזבה את הישיבה. : גב' פרח מלך

 13 אולי גיא בחוץ. בוא נקרא לו. הנה גיא. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 14 (מדברים ביחד)

 15 אני ביקשתי להסיר את ההצעה לאור התשובה שעניתי. לגבי ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 הקמת ועדת סוחרים ובעלי עסקים. 

 17 אנחנו כמובן לא מעוניינים להסיר אותה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 18 בסדר גמור. אני מבקש להסיר אותה מסדר היום מי  בעד? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 שמונה. מי נגד? שישה. מי נמנע? 

 20 
  החלטה: 

  הצעה לסדר של סיעת "באה בטוב" בעניין הקמת ועדת סוחרים ובעלי עסקיםההסרת 
 מסדר היום 

 
 איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר פליך, מוטי גינדי, עידן למדן,  :בעד

 נאוה פרס         
 קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש, באצ'י אלקובי, דניאלה רון יעקובי נגד:

 גיא קלנר נמנע:
 

 21  למה אתה לא נגד גיא. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 22 זו ההחלטה שקיבלתי נושא מאוד חשוב. זה ראיון אישי?   מר גיא קלנר:

 23  הצעה לסדר של חברי מועצה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 נשמע לי הגיוני.   מר גיא קלנר:
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 1     אין מנהלת. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2 תהיה.  עו"ד עידן למדן:

 3 הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר וסיוון. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 

 הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר, סיוון שמרי דהאן בעניין "תגבור הבטחון בעיר". 8

 

 5 אירוע קשה בתחילת השבוע. זה היה בשבוע שעבר כמובן. הזכיר לכולנו רקע,   מר גיא קלנר:

 6 בהם העיר ותושביה מצויים. האתגרים הם בזירות הרבים  פעם נוספת את האתגרים הביטחוניים  

 7 ואיומים הנובעים ממצב המלחמה מקומה האסטרטגי של העיר.  ערבות הכוללות גם סיכוני פח"

 8 עד אשר יכונס פורום ועדת ביטחון או כל פורום רלוונטי אחר בשביל לא לבזבז זמן, אני מציע כמה 

 9 כבר הוצעו בעבר וטרם בוצעו. אני אומר בסוגריים אני כבר  ןחלקפעולות מיידיות כבר כעת 

 10 שבוע שעבר מייל ברוח הזה לראש העירייה ומנכ"לית העירייה. כי באמת היו ההעברתי בתחילת 

 11 פעולות וגם ראיתי עדכונים שחלק מהדברים כמובן עלו מאנשים נוספים אז את זה לא הכנסתי 

 12 הפעלה מיידית של  :להצעה כי זה היה באמת לאותו יום עצמו או לימים הסמוכים. סעיף ראשון

 13 ביטחון כפי שהצענו בעבר הצעתי את זה במסגרת ועדת ביטחון בית מבנה המשטרה במתכונת 

 14 הצעה שהבנתי שכבר קלעתי לדעת אחרים וטובים מהלך זה יאפשר לרכז את כל הפעילות 

 15 המתנדבים ברמת השרון במקום אחד ולאפשר היקף הרבה יותר רחב של מתנדבים בכל המשימות 

 16 הנדרשות. אנחנו יודעים ברגע אחד יש יכולת לעבור משגרה לחירום ואנחנו צריכים את האנשים 

 17 בנקודת כינוס והפעלה. בוועדת הביטחון האחרונה הייתה הצהרה על כך שהרעיון מקובל ולהתחיל 

 18 להפעיל את הבית הזה בדרך הזו לאחר החגים. הנה אנחנו אחרי החגים. המעבר למתכונת הפעלה 

 19 וכן תגבור  יםאתרי בנייה והשב"חבדיקות זו יאפשר התמודדות עם משימות נוספות כגון תגבור 

 20 אבטחה סביב אתרי חינוך ואתרים נוספים. ברגע שיש את הסד"כ הזה אגב משיחות שאני ואחרים 

 21 שתיים. הוספה הם ממש מבקשים את זה.  ,מקיימים עם החבר'ה של המתנדבים פה ברמת השרון

 22 מיידית של חסימות ביטחון בכל תחנות הנסיעה הציבוריות הגדולות ברחבי העיר וסביבתה 

 23 כדוגמת כפר הירוק צומת ראשונים. אזור המחנות ועוד. ושוחחתי בנושא עם דני אדמסקי 

 24 היא כוללת מיקומים  ,בקדנציה הקודמת ריכז את זה מול אבי גרובר וקובי אלפסי. יש תוכניתש

 25 ותקציב. ניתן להפעיל אותה גם אם באופן מודולרי כלומר אם מחליטים כרגע ללכת רק על הכפר 

 26 הירוק או רק על אזור המחנות או הכל ביחד. 
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 1 כל מה שכתבת בסימן שאלה זה המקומות שהיום ואתמול היו סיורים בהם ואנחנו : גב' פרח מלך

 2 .רכישהלפני 

 3  תנהדר. שלוש, תוספת מיידית של מרחבים מוגנים תוך הקצאת תקציב מידי  מר גיא קלנר:

 4 החינוך. מבנה חינוך זה הגדרה רחבה ראיתי שקרן הוציאה היום גם לנושא הצופים בוודאי   יבמבנ

 5 וזאת עד  ,צריך מבנה חינוך פורמלי ובלתי פורמלי אפשר להוסיף פה בהם קיימים פערי מיגון

 6 לקידומה בפועל של תוכנית בינוי פינוי המתוכננת במוסדות חינוך בעיר. ארבע. הנהלת העיר תגבש 

 7 אישור לאת ההיקף התקציבי הנדרש למימוש הפעולות ככל שיידרש לחלק מהפעולות ותפעל 

 8 ביטחון בעיני זה פעולה של החלטה ניהולית בגדול. בית במועצת העיר אני רגע אסביר. הפעלה של 

 9 נקרא לזה, גיבוש, תוכנית ממ"דים מרחבים מוגנים למבנה   במושכר כמה התאמותרשו  יידיש שם  

 10 חינוך זה תוכנית תקציבית שיידרש עליה סעיף תקציבי שאולי לא קיים כרגע בתוך המסגרת של 

 11 . לכן אמרתי את העניין הזה צריך לעשות בהתאמה תקציבית 25. וצריך אולי אותו גם ל24תקציב 

 12 אתמול הייתה שיחת תושבים בעניין ברובע  ,ולהביא אותו לאישור ככל שיידרש. לגבי סעיף שלוש

 13 א נכנסה לעשות שלום עולמי. אני אומר בתוך ימורשה. הייתה שם גם קרן ובאיזה שהוא שלב גם ג

 14 הסיפור הזה יש הרי תוכנית שהגיעה לפני שנה לאוויר העולם פחות או יותר הגיעה לשולחן 

 15 המועצה ועדת הביטחון ועדי הורים לפני שיותר משנה בנושא חיזוק מבנים שאז היינו לפני שבעה 

 16 באוקטובר ודובר עליה בעיקר בהקשר של התגוננות בפני רעידות אדמה וחסינות המבנים שמוטלת 

 17 בחלק מאתרים בעיר על פי סקר מבנים שנעשה משם זה הגיע. זה תוכנית ,או לא קיימת ,בספק 

 18 גדולה. זה תוכנית ארוכת שנים ועתירת תקציב ויש סדרי עדיפויות לתכנון וביצוע לארבעה בתי 

 19 הגיע השבעה באוקטובר ויצר צרכים אמה מה ספר נדמה לי הראשון קלמן ואוסישקין. יפה. 

 20 חדשים בתוך המערכת הזאת שנכון שביום התוכנית הזאת תבוצע היא גם יודעת לענות על זה כי 

 21 ברגע ששטח המקלוט בבתי ספר יהיה כזה שיודע לקלוט את כל הילדים בדקה וחצי אז הוא גם 

 22 כי מה שקורה כיום בבתי  .עוזר בהתגוננות כנגד איום הטילים ופותר את הבעיה בהקשר הזה

 23 הספר הישנים שטח המקלוט לא תואם את כמות הילדים כשעוברים מצבי התגוננות אז בעצם 

 24 נדרשים להוריד את כמות הילדים שלומדת. 

 25 לא בהכרח אותו מענה. זה לא אותם מענים. : גב' פרח מלך

 26 אני אומר ביום שבו בית ספר כמו קלמן שאני אגב ביקרתי בו בעת איום הטילים   מר גיא קלנר:

 27 את האמת להגיד שעשו את התרגילים לילדים, מהשבע באוקטובר צפונה. המציאות היא צריך 

once 28 עה אחוז תשיש שינוי באיום מצב ההתגוננות שלהם ישתנה בהתאם. בדרך כלל ובתשעים ו 
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 1 מהמקרים אני רוצה להניח אנחנו לא נהיה עוברים מאפס למאה ואז הילדים נמצאים ללא פתרון. 

 2 אבל ישנם מקרים קיצוניים ומיוחדים שבהם באמת יש העדר התראה או שינוי נסיבות מהיר ואז 

 3 במקרה הזה אין לנו את הפתרון. במקרה שבו יש התראה מספקת אנחנו עוברים לצהוב וכתום 

 4 אישורים ואדום לא זוכר את כל הרמזור אז כמות הילדים יורדת וכן יורדים למרחבים מוגנים או 

 5 של פיקוד העורף. גם אם עומדים במסדרונות הסירו קרמיקות. עשו פעולות או לומדים מהבית 

 6 במקום שבו פיקוד העורף מוציא הנחיות   ,כמות זה כבר מקצועי שנייה עשר שניות(מדברים ביחד)  

 7 על רמת התגוננות גבוהה יותר בתי הספר נערכים בהתאם בתי ספר שינו תצורות והכשירו 

 8 מרחבים מוגנים לדבר הזה ואם יש ויכוח הוא עם פיקוד העורף אז בא פיקוד העורף ונותן 

 9 תלמידים אסמכתא על הדבר הזה יורדים משמונה מאות תלמידים למאתיים תלמידים. מאתיים 

 10 האלה מותר להם ללמוד בבתי ספר מגיעים בדקה וחצי למרחב המוגן. אנחנו צריכים לעשות שתי 

 11 ברור שזוכר. (מדברים ביחד) פעולות. אני זוכר. 

 12  לרדת בדקה וחצי. מר יעקב קורצקי: 

 13 יש פה אחד. בסדר משבעה באוקטובר.   מר גיא קלנר:

 14  על חטיבה. מר יעקב קורצקי: 

 15 הכל נמדד. זה לא נכון זה יסודי, חטיבה תיכון. עכשיו פעם ראשונה אנחנו   מר גיא קלנר:

 16 זה ייקח זמן. במקומות   any wayצריכים לדאוג לקידומה של תוכנית גדולה כי היא נכונה לנו 

 17 שבהם התוכנית הגדולה תיקח זמן ויש לנו פערי מקלוט משמעותיים בין כמות התלמידים 

 18 הלומדת בימי שגרה בבית ספר ובין שטח ה מקלוט נדרשות פעולות ביניים כדי לצמצם את הפער 

 19 וחוץ  ,הזה או להביאו לאפס עד כמה שניתן במסגרת פתרונות ארעיים, זמניים, ניידים וכיוצא בזה

 20 פתאום אזעקות או יש פתאום  התחילושמזה אנחנו צריכים לדאוג כי כמו שאמרנו גם היו מקרים 

 21 איום שאין מספיק זמן כדי לשנות את מצב ההתגוננות הארצי ועירוני המקום הזה אנחנו נדרשים 

 22 להיות מוכנים לדבר הזה. במקום שבו יש העלאת מצב כוננות שפיקוד העורף מגדיר בית ספר עובר 

 23 על המאתיים אנחנו אומרים קיבלנו אישור של פיקוד העורף שהוא גורם   ,משמונה מאות למאתיים

 24  ,לתת את הדבר הזה. אז אני מדבר על הסיפור של תוספות .מוסמך מטעמנו. מטעם המדינה

 25 מהר כדי שיביאו את המצב של תשתית מערכת  תוספות לפערי מיגון שיכנסו לפעולה כמה שיותר

 26 בלתי פורמלי ברמת השרון למינימום האפשרי כדי להתכונן למצב הפורמלי ו-החינוך פורמלי וא 

 27 של מעבר מאפס למאה במינימום זמן. 

 28 אתה מבין בית ספר ראשון שיבנה על פי התוכנית הזאת ייקח עוד שנתיים. עו"ד גייל שורש:   
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 1 זה בדיוק מה שאני אומר.   מר גיא קלנר:

 2  לא. רק שיהיה ברור. עו"ד גייל שורש:  

 3 אז לא  מיידית שהתוכנית הזו היא ביצועית יםחושב היינו בדיוק אני אומר אם   מר גיא קלנר:

 4  נדרש היה

 5 אני רוצה קודם כל גיא נושא המבנים של מקלוט אני רוצה להתייחס, גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 6 אני  ,על זה חודשים ארוכים לא לגמרי עם מענה גב' פרח מלךוחינוך פערים במיגון אני כותבת ל

 7 התבטאה ובצדק בכל מיני מקומות שרמת השרון היא  גב' פרח מלךהזה  ,חייבת להגיד שהנושא

 8 לא כמו שאר הערים במרכז. אנחנו מטווחים רשמית אומרים את זה. 

 9 אנחנו בלב משולש הזהב תע"ש שמונה מאתיים עו"ד גייל שורש:  

 10 אנחנו מטווחים. אנחנו נמצאים במקום ייחודי ועל כן לא דומים גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 11 חשוב להגיד מה שגיא אמר נכון אם אנחנו עוברים זה הלערים אחרות אפילו במרכז. בהקשר 

 12 אנחנו בסיפור אחר. הרף של פיקוד העורף הוא הרף המינימלי. אפשר תמיד לעלות ממנו  2למדרג  

 13 אני אסביר. 

 14 . רף מינימלי מה זאת אומרת: גב' פרח מלך

 15 (מדברים ביחד)

 16 הרף המינימלי העירייה יכולה תמיד לעבור למצב אבי עשה את זה גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 17 בקדנציה הקודמת  

 18 אבי גם בנה הכל היה ממוגן הכל בסדר. כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 אני אומרת משהו עובדתי. אני לא מחלקת מחמאות או לא. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 20 הוא לקח תרחיש קיצון. מר יעקב קורצקי: 

 21 זה בדיוק העניין. אבי החליט שהוא עובד לפי מדרג   ,תרחיש קיצון הגיעגב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 22 אחד וחצי. אני אומרת בהקשר הזה אפשר לעלות. תרחיש קיצון הוא לא הוא הגיע כבר כמה 

 23 פעמים. זה נפל פה. ראינו א תזה בקלמן עמדו אתם ראיתם את התמונות ליד החלונות הילדים 

 24 ליד החלונות כאשר הייתה אזעקה זה אומר שאנחנו צריכים עד   ,הבן שלה היה שם עמד  ,עמדו ליד

 25 אשר יהיו מענים כאלה או אחרים לדעתי להחמיר ולעלות את הדבר הזה בפארק נצח כתבתי 

 26 אתמול אין שום מענה.   

 27 יש את המיגוניות שם. : גב' פרח מלך

 28 . הילדים אבל זה לא נותן מענה לכל כמותגב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 1 הורים וועדים על נושא הזה של אחד וחצי. הביקורת מ חטפנו המון המוןמר יעקב קורצקי: 

 2 אז לא היינו איפה שאנחנו היום יעקב אנחנו לא באותו מקום. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 3 אני אומר לך נפלו  ,את לא היית באופוזיציה כשאנחנו היינו. עם כל הכבוד. קרןמר יעקב קורצקי: 

 4 ספגנו המון ביקורת.ו כמעט שהחמירה טילים והכל ואנחנו החמרנו העיר היחידה

 5 הורים אמרו הפוך אז.   מר גיא קלנר:

 6 אחר. נפל ברמת השרון. היו פה נפילות הילדים  ההורים היום במקוםגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 7 בבית הספר הייתה היסטריה. אגב אני אומרת ואני ראשונה שמייצגת את כל ההורים לפעמים 

 8 צריך לקחת החלטות שהם לא אולי פופולריות אבל הם שומרות על הגנת הילדים יש אופציות. 

 9 אגב ביסודי בשונה מהחטיבות שהתיכונים יש בעיות אקוטיות ביסודי יש יכולת להעביר בין בתי 

 10 אפשר לעשות את זה כבר עכשיו. ספר שילמדו. 

 11 הם עוברים את יודעת. : גב' פרח מלך

 12 הם לא יאהבו את זה ההורים. אני אומרת אולי לא יאהבו חלק גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13  מההורים. 

 14 אחד לבית ספר שני? את מתכוונת במצב שגרה מלא יעבירו ילדים מבית ספר מר גיא קלנר:

 15 (מדברים ביחד)

 16 . נופלים פה כל הזמן. מלא היום אנחנו בשגרהגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 17 . אני אומרת. סליחה זה אני. זה שגרת חרום סליחה אנחנו לא בשגרה:עו"ד גייל שורש

 18 מה שאני אומרת שאני חושבת שצריך לטפל אמרתי את זה במירכאות.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 19 גם בהקשרים של מוסדות  שרוכשים,  אמרה גב' פרח מלך ,בדבר הזה גם לשים עוד מיגוניות

 20 זה קורה זה קרה זה יקרה. אני אומרת את כל ,החינוך שאנחנו מתריעים על זה חוזר והתרע 

 21 הנושא של החינוך נתייחס אליו אחרת לגמרי כי אני ראיתי שמים לעובדי העירייה וזה חשוב 

 22 וצריך לעשות את זה. 

 23 לא שמתי להם. :פרח מלך 'גב

 24 אבל למי שצריך צריך לשים. אני רק אומרת. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 25 גם העובדים של העירייה. : גב' פרח מלך

 26 אבל החינוך יש פה ילדים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 27 (מדברים ביחד)

 28 .זהו, תודהגב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 1 אנחנו מדברים פה זה דברים מאוד חשובים.  כי אני רציתי להתייחסעו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 2 אנחנו מבקשים כיסאות למקלט אין. כיסאות למקלט. תראו על מה אנחנו מדברים. אנחנו 

 3 כיסאות למקלט אומרים שאי אפשר להביא ספסל. גדולים, מדברים על דברים נורא 

 4 איפה המקלט? ראש העיר: -מר איציק רוכברגר

 5 רחוב נביאים גינת כלבים יש שם מקלט ריק.  ,פרחשלחתי לעו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 6 תקחו את ההתקפה הסיפור של איראן אישה  .מגיעים לשם אנשים מבוגרים לא יכולים לעמוד

 7 נעשה תרומות. עיריית  ?מבוגרת בת שבעים צריכה לעמוד עכשיו שעה במקלט? אתם לא יכולים

 8 רמת השרון רק תגיד שצריך. 

 9 תעשי תרומות. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 תגיד שצריך. כמה פעמים צריך לבקש ספסל או כיסא? אני יותר מחודש עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 11 וחצי. 

 12 (מדברים ביחד)

 13 הדיון הזה לא על סדר היום תעני  תקשיבי טוב. אני אפסיק אתראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14  אל תגידי סתם דברים. תשאלי שאלות. או צריךלמה שתשובות 

 15 ברור  ,אתם מדברים גדול וגדול. כיסא וספסל אני לא נגד ,אני שואלתעו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 16 שאני בעד. אני אומרת דברים ברמה עוד הרבה 

 17 (מדברים ביחד)

 18 כדאי שתדייקי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 במה לא דייקתי? עו"ד דניאלה רון יעקבי:

 20 מתוך המקלטים. , גנבו! שלוש מאות שישים כסאות גנבו עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 21 הצעתי לקבע. אז עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 22 רגע. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 אני בודקת את האפשרות למה מתאים למקלט. כי מקלט זה לא אני אמרתי לך ש : גב' פרח מלך

 24 מקום שאני באה ושמה בו מה שאני רוצה אני צריכה אישור של פקע"ר על כל זה. עוד לא קיבלתי 

 25  עכשיו זה על שולחן של פקע"ר? הם צריכים להחליט על הקיבוע?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 26 לא. : גב' פרח מלך

 27 ברור שלא. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 28 
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 1 מזמינה ספסל שצריך לקבל אישור וצריך לבדוק ואני עירייה עם כל הכבוד לכם אני  : גב' פרח מלך

 2 אני צריכה אישורים על הדברים האלה. 

 3 אז זה בתהליך?עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 4 כן בתהליך.  : גב' פרח מלך

 5 כן. כן. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 לוקח זמן שבוע ימים אוקי אבל הדברים האלה קורים הם לא קורים ברגע.  : גב' פרח מלך

 7 תקשיבו. אני רוצה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 קודם לא היו פה. : גב' פרח מלך

 9 אי אפשר לטפל האישה בת שבעים (מדברים ביחד) אנחנו במלחמה. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 10 ברמה של חודשים. 

 11 תיקחי אחריות אישית לכי תקני והכל. כשתקבלי חיוב אישי   זאראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 12  ,רגע אחד ,כיסאות 360או תקבלי על זה על פעולה שהיא לא סדורה נראה אותך חכמה גדולה. גנבו  

 13 שמו מזגנים עכשיו במקומות שלא היו מזגנים. 

 14 כל הכבוד.  ,החמאנו זה מה שצריך להיותעו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 15 את יכולה לא לענות לי רגע. אני רוצה לענות לך. תאורה סולרית ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 16 הייתה גנבו אותה. תאורה אחרת הייתה השמידו אותה. אני לא מסוגל להבין מאיפה החוצפה של 

 17 .האנשים לעשות את זה לא רציתי לצאת בפייסבוק ולהגיד חוצפה ובושה 

 18 זה מה שצריך לעשות.  תגיד,עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 19 בושה של התושבים. קנינו אנחנו מטעם העירייה לתושבים ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 יכנסו למקלט כי אין שם אור. סידרנו את האור. יש ממ"דים ישגרים ברחוב אילת תדיאור כדי ש

 21 ציבוריות. לא חיברו אותם לחשמל מה לעשות. שמנו תאורה סולארית פנימית השהוצבו בגינות 

 22 ממש בימים האלה חשמל או קי. את התאורה  חיברנו גנבו אותה. עכשיו זה כבר חובר מחובר?

 23 בין עשרה לחמישה עשר ממ"דים ברחבי העיר כמו בממ"דים. אנחנו הולכים עכשיו להציב משהו 

 24 לא רק בגינות כמו שהצעת. זה לא היה פייר. 

 25  ,לעובדים ששמיםהתבטאה  גב' פרח מלך את דברי,  לא. אתה משבשגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 26 עובדי העירייה,

 27 זה.  כתבת אתראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 
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 1 לא. אני חוזרת על זה. עובדי העירייה חשובים ויקרים אבל גם הילדים גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 2 יקרים. 

 3  לזה? לבוודאי שהם יקרים. מה אנחנו לא חושבים עראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4  ?איך לא קונים להםאיך לא מציבים גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 5 מי אמר שלא קונים? ?מה זאת אומרתראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 אז איפה שמים?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 7 שנייה אחת. אנחנו אמורים לקבל את הממ"דים האלה אני ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 מקווה תוך חודש. לוקח זמן 

 9  איפה יהיו הממ"דים? שיגיעו עוד חודש. איפה הם יהיו?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 10 הם יהיו בשטחים של בתי ספר, איפה שצריך. בשטחים ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 ציבוריים איפה שצריך. מה? שטחים ציבוריים. רגע תנו לי לענות עד הסוף 

 12 אומרת לא בבתי ספר.  גב' פרח מלךגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 לא בבתי ספר. : גב' פרח מלך

 14 בתי ספר. תאמין לי אני עונה עד הסוף. תיכף נדבר על ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 . תנו לרה"ע להגיד יש לנו פתרון אחר: גב' פרח מלך

 16 דקה אתם לא נותנים לסיים. אנחנו נערכים לדבר הזה תוך כדי ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 17 אנחנו בסך הכל משהו  ?מה לעשות .תנועה. תוך כדי תהליך של האזעקות עכשיו וכל מה שקורה

 18 כמו שישה ומשהו חודשים עושים את כל המאמצים תוך כדי תנועה כדי להכשיר את הדברים 

 19 לגבי השאלות שלך חלק מהם נתייחס אחר ענה  אטופל. אני   אז, האלה. היה חסר זה לא שלא טופל

 20 כך נושא של בתי ספר. 

 21 מקלטים פתרון לזה זה יש פתיחה מרחוק. , אגבמר אהד בלייר: 

 22 יש לנו. אנחנו הראשונים. : גב' פרח מלך

 23 נדמה לי.  שלושיםראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24  (מדברים ביחד)

 25 כנראה גנבו אחרי שפתחו.   מר גיא קלנר:

 26  ..במקלט הספציפי הזה שביקשתי ואמרתימר רוכברגר, אני אמרתי עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 27 תבינו זה באמת אנשים שחונים ואומרים אני לא יכול לעמוד על הרגליים. אישה בת שבעים. אבל 

 28 לא היו כיסאות לא שהיו כיסאות ונגנבו.
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 1 אז אני אשים. : גב' פרח מלך

 2 זה בסדר גמור גם אני חושבת אם יש צורך לעלות עם קמפיין שבא  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 3 ואומר שהתושבים פה לא מחונכים וגנבים סליחה. תעלו ע לזה. 

 4  שהתושבים הם גנבים. אומר לאאני ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 (מדברים ביחד)

 6 במצב כזה שאנשים. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 7 בפעם הקודמת כתוצאה גם תני לי לענות. קלנר תשמע ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 אתה מעלה את זה עכשיו.  והטילים שהיו מהאירועים האחרונים שהיו הביטחוניים

 9 אם יקבע כפיגוע. כבר קבעו פיגוע, ביטחוניים ופיגוע. הדריסה.   מר גיא קלנר:

 10     מה זה משנה נגיד שיקבע ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 כך או כך צריך להיזהר אבל עוד לא נקבע פיגוע.  עו"ד עידן למדן:

 12 דיברנו על נושא של תחנת משטרה. כדי שתחנת המשטרה.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 (מדברים ביחד)

 14 כדי להפעיל  , דיברנו על המשטרהלחדד את הדבריםאני רוצה   ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 15 את המשטרה תחת פעילות נרחבת יותר. של מתנדבים ואני חייב לומר מילה תודה גדולה בשם 

 16 ולאלה שהם יחידות הצלה בראשותו של יואב  ,בעיקר הכחולים ,כולנו למתנדבים שלנו הכחולים

 17 עושים עבודת קודש. הם עובדים בכל אירוע שישנו עובדים ממש סביב השעון  -תקשיבו,הרפז 

 18 ונקראים לדגל בטווחים של ממש דקות. כמעט למעלה מחמישים אחוז מהם מתייצבים עוזבים 

 19 אני מקבל מחמאות עליהם גם מהמשטרה  ,הבית מתייצבים נותנים שירות עבודה. עוזבים את

 20 .על זה מגיע להם תודה גדולה ,ופשוט גאווה. תענוג

 21 מכולנו גב' קרן ברנדס:

 22 זה מחייב אותנו  .אני גם אדאג באופן רשמי להוכיר להם תודה    ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 23  זה קורה הם ביקשוזווד אותם, לצייד אותם בציוד. אגב לא רק את המילים של תודה אלא גם ל

 24 הייתה הערה משפטית שאי אפשר , ביתה בעיה שאנחנו לא חוסכים שקל דוקרנים, הם ביקשו..

 25 לתת להם בגלל משטרה שהם קשורים כפופים למשטרה פתרנו גם את הבעיה הזאת. אפשר 

 26 דוקרנים ואביזרים נוספים כדי  ,ממש עכשיו הם צריכים לקבל,להתקדם. אנחנו קונים להם 

 27 לעשות חסימות. התקיים סיור על מנת לדעת לאשש ולאשר היכן יהיו חסימות. אני חייב לומר 

 28 יש לנו כמה אני רוצה לציין אחד  ו  ,חודש וחצי האחרונים החבר'ה שלנו בפיקוחהלכם שבמהלך של  
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 1 ..דווקא שניים 

 2 לא, אל תעשה, אחרי זה הם ייעלבו. גב' קרן ברנדס:

 3 אבל יש לנו כאן חבר'ה שעושים עבודה כמעט כל לילה נכון,    ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 4 אחד עם תעודת זהות מזויפת או גנובה ועוד  ,לרבות בליל אמש עצרו חוליה שבאה מהשטחים

 5 שנעצרו עם כלי פריצה ומכשירי מכשיר קידוד וכסף ונמצא גם  ,שלושה שהיו שם גם כן שב"חים

 6 אני  ,הרבה כסף ועצרו אותם. כמעט כל לילה החבר'ה שלנו יחד עם המשטרה עושים עבודת קודש

 7 אומר לכם. נכון אי אפשר במאה אחוז אי אפשר במאה אחוז אבל יש תוצאות אני אומר לכם יש 

 8 שאל אותי למה זה לא קרה. ת ,ת זהאלעשות לנו כבוד  יהיהתוצאות. לעניין של המבנה. 

 9 למה זה לא קרה? מר גיא קלנר:

 10  אני תיאמתי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 מתואמים על הכל. כמו שאת היית מתואמת. לא כמוך. נו. אנחנו   מר גיא קלנר:

 12 (מדברים ביחד)

 13 זה לא קרה כי התחנה עובדת כרגע עד השעה ארבע עם סיורים ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 14 בוועדה וכו'. והיום הייתי בביקור תנחומים אצל משפחת טרנר שאל שאלות והכל. אוהד בזמנו 

 15 יגיע לכאן לרמת השרון לסיור של כמעט למעלה מחצי  ומפכ"ל המשטרה והגיע מפכ"ל משטרה. 

 16 יום והעליתי בפניו את הנושא הזה דיברתי עם מפקד התחנה ואני מאמין שאנחנו נצליח לפתוח את 

 17 ולהכשיר גם כן את השטחים למה חבר'ה לפעילות של המתנדבים  ,על מלא מה שנקרא ,התחנה

 18 מפכ"ל ונעשה את הדבר העם לסיור שלנו בימים הקרובים. אני חושב שמחר כבר יקבעו לי תאריך 

 19  הזה 

 20 מפקד  .לא צריך מפכ"ל ,אני קורא לזה ככה ,ביטחון לדעתי בית להכשרה של  מר גיא קלנר:

 21 סוגרים.  -תחנהה

 22    נכון כרגע לא כי הם רוצים לבדוק. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 יש נשקים ויש דברים. אתה צריך להיות.  עו"ד עידן למדן:

 24 שהוא לא תחנת משטרה. מתנדבים חייבים  משהו  עם  אתם גם לא יכולים לצאת עו"ד גייל שורש:   

 25 .משטרהבתחנת להתחיל את המשמרת ולסיים את המשמרת 

 26 התחנה פועלת אי אפשר כרגע לעשות את זה אנחנו רוצים בגלל ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 למשטרה ופועלים תחת הכנפיים של המשטרה אני מאמין מסונפים  שהמתנדבים הכחולים שייכים  

 28  זה אחד.  .נקודת יציאה בעניין הזהגם מגיע להם שתהיה להם שזה יקרה בקרוב מאוד. 



   3.11.24 –רמת השרון   – 9ישיבה מועצה מן המניין מספר 

31 

 

 1 כל אלה שהיו כחולים וסיירות זה היה עד שסגרו את הנקודה.  עו"ד עידן למדן:

 2 לגבי נושא של חסימות והכל. אגב מתקיימות חסימות כמעט כל ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 3  לילה. 

 4 נסיעה. התחנות בדונים עמואני לא מדבר על חסימות כאלה אני מדבר על   מר גיא קלנר:

 5  , הם עשו אתמולקיימים מהעמודונים כבר אני לא פוסל חלקראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 את הסיור מקווה מאוד. 

 7 הם עוד לא קיימים. : גב' פרח מלך

 8 לא. חלק קיימים למה אתם אומרים לי חלק קיימים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 זה בשביל שרכב לא יעלה על המדרכה זה לא ה מטרה. ברחוב השרף יש  ,אבל : גב' פרח מלך

 10 זה נראה לי ממש לא לעלות על ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 טיפה לוקח זמן אבל אנחנו נביא את זה שנייה. אנחנו מביאים משהו.  בדקנו את: גב' פרח מלך

 12 הכי טוב. 

 13 למשל בתחנה אחת  ,קודם כל אתה צודק איציקלגבי עמודונים, גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 14 אבל אני רוצה להגיד שלחתי לכם מייל על  ,בגלילות יש עמודונים על התחנה באחת מהן

 15 יש קבוצות גדולות של ילדים שמחכות לאוטובוסים בתחנת -העמודונים שוב אני חוזרת לחינוך 

 16 בשתי החטיבות ושם זה קריטי זה קיבוץ של כמות ילדים. חטיבות מהאוטובוס בעיקר 

 17 אני לוקח את זה לתשומת ליבי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 כל אלה זה הדברים הראשונים שאנחנו נטפל ראשונים, אזור המחנות,    כפר הירוק,: גב' פרח מלך

 19 בהם. 

 20 אני רוצה לחזור על נושא של מתנדבים. מר אהד בלייר: 

 21 עוד לא סיימתי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 יודעים הכל. זה בטיפול. : גב' פרח מלך

 23  ספר. הלגבי נושא של בתי ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 אמרתם שיש עשרה חמישה עשר ממ"דים בדרך. לפני שאתה נוגע בנושא הבא,   מר גיא קלנר:

 25 לאן הם הולכים? 

 26 גינון אין כמו הלשטחים ציבוריים. ביניהם משרדי עירייה שאין בהם מיגון בכלל. : גב' פרח מלך

 27  ,שם

 28 (מדברים ביחד)
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 1 מגיע להם למה לא. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2 אפשר להשתמש למי שעובר בשביל ההליכה. אנחנו נפרסם את ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 זה עוצרים חלילה ונכנסים גם למיגון הזה דרך השרף, שביל ההליכה. ליד הבסיסים. יש לך גינות 

 4 חבר'ה. לגבי בתי הספר קודם כל אנחנו עובדים על פי  (מדברים ביחד)  ציבוריות הדברים האלה.

 5 של מצב אחד מצב התגוננות (מדברים ביחד) הוראות פיקוד העורף.  אנחנו נמצאים כרגע במצב 

 6 אומר שאם קורה משהו ואתה לומד בכיתה אתה צריך להיות במצב המרחבי הכי מוגן שיש  . שאחד

 7 מוגן הכי שיש או לחלופין לרדת קומה וכל אחד יורד קומה. זה בערך הנושא הזה. המרחב השם 

 8 וגם הגענו למצב  ,ואם יהיה שינוי בהנחיות ואתה עובר למצב שתיים אנחנו מקבלים התראה לפני

 9 התראה לפני והכל ערוך ומוכן כדי שהתלמידים יהיו במרחבים ממש הכי קרוב למרחב המוגן    ,הזה

 10 יפונה. מי  ולמקלטים מהבחינה הזאת פיקס. זה עובד פיקס. אנחנו יודעים בדיוק איזה בית ספר

 11 יודעים וערוכים למצב הזה. זה אחד. אני לא מוצא שום מקום לקחת אחריות על  ,ילמד מרחוק

 12 עצמי, מעבר להנחיות של פיקוד העורף שאני חייב לומר לכם שעד לרגע זה עושים עבודה טובה אני 

 13 אנחנו מעודכנים ברמה של ממש מרגע לרגע לכל מצב לכל שאלה וכל בעיה. אני ממש עובד   מעודכן

 14 הם גם מיידעים אותנו ומה שהיה לפני שישי  ,אנחנו עובדים איתם בצורה טובה,איתם בצורה 

 15 שעבר כשהיה אירוע בשתיים בלילה כולם היו בחדר מצב. הפעלנו אותו כמו שצריך. אנחנו יודעים 

 16 לעבוד איתם בצורה טובה וככל שפיקוד העורף ינחה אותנו למשהו אחר אנחנו ערוכים ממש 

 17 בודקת כרגע מספר חברות על מנת לייצר מרחבים  גב' פרח מלךיחד עם זאת  .ידי למצב הזהיבמ

 18 מוגנים בבתי ספר כשאין להם ממש מרחב מוגן קרי יש חומר מיוחד שפיקוד העורף צריך לתת לנו 

 19 רק את האישור. 

 20 לא. יש לזה אישור של פיקוד העורף אני רק רוצה לוודא שזה אכן עומד בכל. : גב' פרח מלך

 21  אפשר לדעת איזה בתי ספר?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 22 בכל בתי הספר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23  אני אבדוק את העלויות. בכל הבתי ספר, : גב' פרח מלך

 24  מה שנקרא? כיתה ממוגנת ?מה זה  מר גיא קלנר:

 25 לא. : גב' פרח מלך

 26 בית הספר יקבל את הטיפול הזה.  ,בכל בתי ספר שיש חסרראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 דוגמא עלומים הילדים. הבאנו את הגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 28 כן כל בתי הספר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1  אבל יהיה מענה לכל מי שאין לו?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2  כיתה קיימת שהולכים למגן אותה : גב' פרח מלך

 3 דובר על זה גם אז. כן, מיגון כיתה,   מר גיא קלנר:

 4 נעשה את זה.  אבל אני אבדוק בכמה מדובר ואז אנחנו נעשה בשלביםהעלויות : גב' פרח מלך

 5 טוב, תודה.גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 6 מה עוד רגע אחד. ברמת העיקרון לעניין של הריסת בתי ספר ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 . חבר'ה זה פרויקט וחס ושלום פעולות טרור ובנייתם מחדש כתוצאה מאי עמידות ברעידת אדמה

 8 דבר אחד זה פרויקט ארוך טווח יפה מאוד הוא רעיון מקסים טוב וראוי ומכובד אבל הוא מחייב 

 9 גם הקצאת משאבים לדבר הזה זה המון כסף וזה פרויקט שאני אומר לך יכול לקחת בין חמש 

 10 אני נמצא על הנושא הזה ודיברנו בזמנו על חשיבה  ,עשרה לעשרים שנה עד שהוא יתבצע. אבל

 11 אני מגבש תוכנית נציג את התוכנית הזאת לחברי ביג  לבנות קריית חינוך על השטחים שלנו באזור  

 12 כדי גם  ,ים לשש שנתי או לארהמועצה לתושבי רמת השרון מתוך עניין של לבדוק אם אנחנו עוב

 13 צור סביבת לימודים נאותה נכונה ומוגנת מתקדמת בכל פרמטר. הנושא הזה בבדיקה כרגע. אני יל

 14 איפה זה נמצא. אני אכנס את ועדת החינוך חודשיים קרובים נדע פחות או יותר  המקווה שבמהלך  

 15 אני אכנס צוות מקצועי לנושא הזה כדי להתקדם ולראות מה לעשות שם. אבל התהליכים הם 

 16  תהליכים ארוכים ונמצא את הפתרון לזה. 

 17 לנושא תוכנית בינוי פינוי ברור שהיא תוכנית ארוכת טווח. ברור שהיא צריכה   מר גיא קלנר:

 18 הרבה מאוד משאבים אני חושב שעל פי סקר המבנים כמו שאמרתי קודם איתרו את הרביעיה 

 19 יסודי לא ה בטח ראשון אחד מהם בית ספר יסודי אחד מהם חטיבה.הזוג הראשונה אפילו את 

 20  שגם אם צריך להתחיל איתו,קשור לקריית חינוך. זה משהו 

 21 אנחנו לא נגביל פעילות או לא נעשה בגלל שיהיה  ,אני אומר לך ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 22 איפה אנחנו לא חוסכים. פעם בעוד איקס שלוש או ארבע שנים יהיה קריית חינוך. ממש לא. 

 23 אנחנו עושים את זה אני מקווה מאוד  ,כפי שאמרתי  ,שאפשר לייצר את המרחבים המוגנים האלה

 24 ידי. ישזה ייקח מעט מאוד זמן אבל אנחנו מדברים במ

 25 הסיפור של חיזוק המבנים אני  ,אם ברשותך אפשר להוסיף הערה לעניין הזהעו"ד גייל שורש:  

 26 זה חיוני וזה כבר התחיל. לקח המון שנים לייצר את    NICE TO HAVEמצטרפת פה לגיא זה לא 

 27 עדוף כבר יצאו לתכנון. כבר הושקעו שם משאבים. יהתוכנית הזאת. אני קראתי אותה. יש שם ת

 28 שני בתי ספר מחכים להיתר בנייה זה הכל. נגמר תכנון, נגמר המכרז צריך היתר בניה. עכשיו. 



   3.11.24 –רמת השרון   – 9ישיבה מועצה מן המניין מספר 

34 

 

 1 התכנון עוד לא הסתיים.זה לא נכון. : גב' פרח מלך

 2 עדיין לא שם.  אנחנו ממש לא נכון. ראיתי את הסקיצותראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 הם בתכנון. התכנון עוד לא התחיל. זה לא נכון. : גב' פרח מלך

 4 אנחנו עדיין לא שם. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 תכנון ראשוני דיברנו על זה. עם מהנדס העיר דיברתי. עו"ד גייל שורש:  

 6 מותר לדבר ישירות עם מהנדס העיר?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 7 אם את פוגשת אותו ברחוב את מוזמנת. עו"ד גייל שורש:  

 8 האמת שהיא פונה אלי ומקבלת ממני תשובות. :גב' פרח מלך

 9 חשבתי שיש איסור לפנות אליו. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 10 אמרתי איפה פגשתי אותו.עו"ד גייל שורש:  

 11 (מדברים ביחד)

 12 תדברי כמה שאת רוצה זה טוב שדיברת. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 . והיא לא שאלה אותראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 זה מסע ארוך. ברור שהחשובים. תראה   עצמם, הדברים  בואו נדבר על הדבריםעו"ד גייל שורש:   

 15 לגבי קלמן לא נאמר שיש היתר שיוצא עכשיו.  :מהנדס העיר

 16 אתה לא אמרת אני אמרתי. עו"ד גייל שורש:  

 17 התכנון לא נראה טוב. לא מיטבי. זה מה  שהוצג לי,  יש שם תכנון :מהנדס העיר

 18 (מדברים ביחד)

 19 צריך לשנות אותם תוך כדי.  אין שום היתר.  עו"ד עידן למדן:

 20 (מדברים ביחד)

 21 אני רוצה להשלים. זה מסע ארוך אבל זה מסע רוצים שנצא?  מפריעים לכם?עו"ד גייל שורש:  

 22 חיוני. ברור שעד שנראה את הפירות שלו ייקח הרבה זמן אבל צריך להתחיל איפה שהוא הסיפור 

 23 של מיגון כיתות הוא חשוב כי יש בתי ספר שנמצאים בתוכנית והם מתוכננים לעוד שמונה שנים 

 24  ..אבלכיתות בבית ספר מסוים אחרי זה תמגנו  לכן ברור שכפל הוצאות. יהיו הוצאות שאתו

 25 זאת תהיה בכיה לדורות אם לא נמשיך לקדם את התוכנית שעברה בקדנציה ..חייבים אני ממש 

 26 כאלה ואחרים כפי שיגידו אנשי המקצוע אבל חייבים  יםכמובן בשינוי ,הקודמת וכבר תוקצבה

 27  לממש את התוכנית הזאת. 

 28 
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 1 הודעות האני הייתי מבקש ממך ראש העיר לקבל את ההצעה שלי במסגרת   מר גיא קלנר:

 2 היום אלא שיש פה כוונה כל סעיף סדר מ ירדזה לא ששהודעת ביחס לכל סעיף וסעיף. כדי שנדע 

 3 על פי הצהרתך והצהרתה של המנכ"לית לטיפול. 

 4       אין שום בעיה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 אנחנו מתנגדות את שאר הסעיפים  1אם ככה אנחנו מבקשות לעלות את סעיף עו"ד גייל שורש:  

 6 אנחנו תומכות. אז אם רוצים לעלות. 

 7 מה זה סעיף אחד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 סעיף אחד זה בית הבטחון, לא יודע למה מתנגדים אבל..  מר גיא קלנר:

 9 אני רוצה להתייחס למה שגייל אמרה גם אנחנו מתנגדים  גב' קרן ברנדס מקסימוב:

 10  .אני רוצה להסביר למה ,לסעיף

 11 , מתנגדים,לא צריךראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 לסעיף הראשון חשוב לי להסביר. אני אומרת מעבר אני כרגע אני  גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 13 בכלל הקיים. אנחנו עוד הרבה לפני  חושבת שאנחנו במקום אחר . בשלב התפקוד של המשטרה

 14 ביטחון ואם נגיע לשלב שהמקום הזה הציבורי הזה 

 15  )מדברים ביחד(

 16 תנו לקרן לסיים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 בעצם אם המקום הוא תחנת משטרה אז   -אני רוצה לחלק את הדבריםגב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 18 הוא צריך לתפקד מיטבית כתחנת משטרה וככזה עושים את המאמצים כדי לחזק ולהגדיל אם 

 19 הופכים את זה למשהו שהוא ציבורי עירוני, זה צריך להיות עם תהליך מסודר של מה צרכים שלנו 

 20 בעניין. 

 21 זה , לזה מושיסכיאמרתי שהכל בתיאום עם המשטרה והלוואי ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 22 מה שאמרתי.

 23 . ברור שכולנו 1מתנגדת לסעיף  אני למה מסבירהאיציק רגע אני גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 24 מחזקים אני מצטרפת לכל המילים הטובות שלך למתנדבים וכו'. אבל אם אנחנו בוחרים לעשות 

 25 מהמקום הזה מקום ציבורי עירוני יש הרבה מאוד צרכים גייל הרבה פעמים העלתה בהקשר הזה 

 26  את שבט סער ויש רגע. 

 27 .קהילתישל ביטחון ושירות  בהקשרמקום לא מדובר בהקשר של מקום ציבורי,   מר גיא קלנר:

 28 אנחנו הבנו אבל אנחנו לא מסכימות. עו"ד גייל שורש:
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 1  אנחנו מבינות את זה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2 אני מנסה לדייק,אני הצלחתי להבין שאתן לא מסכימות.  מר גיא קלנר:

 3 אם זה בית בטחון אז זה משהו חדש שהעירייה  ,אני רק מסבירה למהגב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 4 צריכה לשבת ולהחליט מה אנחנו עושים. 

 5 חלק עיקרי ממנו היא תחנת משטרה.   מר גיא קלנר:

 6 אם יש תחנת משטרה והמתנדבים מקבלים שם חדר סבבה אם זה רגע גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 7 זה לא מה שהצעת. אם זה בית ביטחון אני אומרת שנייה הולכת להצעה שלך וזה אירוע בעצם 

 8 משנה במובן מסוים את הייעוד של המקום כן יש שם אתה אומר תחנת משטרה אני אומרת בוא 

 9 נתחיל בזה שתחנת המשטרה תעבוד שם כמו שצריך פול טיים. אחרי אם צריך לעשות מהמקום 

 10 הזה עוד משהו ואפשר לעשות שם עוד דברים בואו נשב על זה ונתעדף את זה. 

 11 שיהיה שנחדד את  ,אני מקבל את מה שאת אומרת גיא תקשיבראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12  תחתהנושא של הרעיון חדר או חדרים למתנדבים שלנו הוא לא בא במקום אלא  .הדברים

 13 המסגרת של המשטרה זה מה שצריך להיות. 

 14 לחזק אותם דיברנו על זה בוועדה זה אינטרס שלנו להביא לפה את הניידות שלא מר אהד בלייר:  

 15 יהיה פה רק אם צריך לחזק פה את הנוכחות של המשטרה. 

 16   מנסה להבין. למה האחד על חשבון של השני? מר גיא קלנר:

 17 אמורה להיות נקודת משטרה.  עו"ד עידן למדן:

 18  מה הטייטל. מר אהד בלייר: 

 19 הטייטל הוא תחנת משטרה.   מר גיא קלנר:

 20  יפה. מר אהד בלייר: 

 21 הוא אמור לטמון בחובו  אני מבין שהקונספט מפריע לכם כי הוא טיפהה חדשני מר גיא קלנר:

 22 מבטל,בהקשר הזה זה לא ולכן  גם וגם 

 23 (מדברים ביחד)

 24 תודה רבה הלאה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 אם זה בית ביטחון אנחנו נתנגד אם זה משטרה עם חדר למתנדבים גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 26 אנחנו בעד. 

 27 בוודאי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 . של הפעילות זה משטרה עם שירותי ביטחון נוספים שהמשטרה היא העוגן  מר גיא קלנר:
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 1 זו תחנת משטרה. אני לא מחליט אני לא יכול לקבוע למשטרה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 אם המשטרה תיאות אני לא קובע למשטרה. אני יכול לדבר עם המשטרה ולבקש את המשטרה. 

 3 אנחנו לא צריכים להמציא דברים. בכפוף להסכמה אז על הכיפאכ אם לא תיאות אז לא תיאות. 

 4 של המשטרה.

 5  (מדברים ביחד)

 6 חדר למתנדבים זה משהו אחר. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 7  מה זה לא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8     הובהר על זה בוועדת הביטחון גם   מר גיא קלנר:

 9 כולל על לקחת את ה נכס אם לא  עו"ד עידן למדן:

 10  אם הנכס מיועד למשהו אחר נשב עליו מסודר. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 11 הוא לא מיועד למשהו אחר.   מר גיא קלנר:

 12 יש תחנת משטרה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 המבנה הוא תחנת משטרה. ובתחנת המשטרה הזאת  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 הוא לא בית ביטחון ולא נעליים. הוא תחנת משטרה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 15 אני לא קורא לזה בית ביטחון להקצות להם חדר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 אבל זה ההצעה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 17 אני לא יכול ככה חברים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 (מדברים ביחד)

 19 הצעה מדברת על בית ביטחון. זה לא בית ביטחון. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 20 זאת  ?אתם לא רוצים להקשיב. חברים אפשר לסיים אמרנו,:   ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 21 לשם אנחנו שואפים לשם אני שואף. אני אבקש  24/7תחנה אמורה להיות תחנת משטרה פעילה 

 22 חלק או כולם אפילו יעלו את הנושא הזה בפני המפכ"ל כשיגיע לכאן. מפכ"ל אני מדבר על ה 

 23 כדי לאפשר למתנדבים שלנו לקבל שם חדר בתוך המשטרה כדי זה בסדר גמור. זאת  ,מפכ"ל 

 24 הכוונה לזה אנחנו מכוונים. 

 25 (מדברים ביחד)

 26 אני מדבר על מעבר לחדר. מר גיא קלנר:

 27 אני לא אוכל לקרוא לזה בית ה..לא יהיה דבר כזה. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28 בסדר, אז תצביעו נגד הסעיף. :מר גיא קלנר
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 1 באופן רשמי גם אי אפשר לשנות את זה ממשטרה למשהו אחר, צריך לקבל  :פרח מלך 'גב

 2  אישורים על זה.     

 3 בסדר תצביעו נגד הסעיף.   מר גיא קלנר:

 4 אם זה נכס שהקצנו למשטרה המשטרה מחליטה. אנחנו צריכים לבקש ממנה עו"ד גייל שורש:  

 5  אישור. 

 6 חד משמעית. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 7 נכון.   מר גיא קלנר:

 8 אם אנחנו מחליטים להפוך את זה לבית ביטחון דה פקטו לקחנו את הנכס עו"ד גייל שורש:  

 9  . לבית בטחון מהמשטרה והעברנו אותו תהליך מהיר להקצאה

 10 לא נכון. זה את אומרת.   מר גיא קלנר:

 11 זה לא הקצאה בכלל. :פרח מלך 'גב

 12  אתה לא יכול להמציא דברים גיא. מר אהד בלייר: 

 13 אני לא ממציא דברים.   מר גיא קלנר:

 14 אתה ממציא דברים. המטרה שלנו לחזק את המשטרה ברמת השרון. המתנדבים מר אהד בלייר:  

 15  שנייה אני מנסה להגיד פה כמה זמן. 

 16 אל תצעק בבקשה. המטרה לא יושבת על חשבון שום דבר אחר,   מר גיא קלנר:

 17 אני מנסה לדבר. מר אהד בלייר: 

 18  למה אתה צועק?  מר גיא קלנר:

 19 ככה כי כל פעם שאני מנסה להגיד מישהו אחר נכנס אני אגיד מה שאני רוצה. מר אהד בלייר: 

 20 אני מזכיר לך שאתה בהצעת החלטה שלי, אל תצעק. מר גיא קלנר:

 21 המתנדבים פונים במסגרת המשטרה חלק מהדברים זה מתוך תחנת המשטרה  מר אוהד בלייר:

 22 וחלק זה הפעלה אחרות. אנחנו רוצים סליחה עידן. אנחנו יש לנו אינטרס לחזק את כל המתנדבים 

 23 ולהגביר אותם וגם את זה אמרתי ולא קיבלתי לזה תשובה בוועדה הביטחון עם אותו נציג של 

 24 לא היה לו בכלל מושג כמה מתנדבים פועלים פה.  ,המשטרה

 25 למה אתה אומר את זה? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 המתנדבים שצריכים אין לו מושג. תסתכל בפרוטוקול. לא היה לו מושג כמה   מר אוהד בלייר:

 27 אנשים פועלים המתנדבים זה לא רק ..יש עוד גוונים שהם של תחנת המשטרה. סיור, בילוש, 

 28 את כל זה על מנת לחזק את הביטחון כשהכותרת של כל זה זה   לתנועה ועוד. אנחנו צריכים להגדי
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 1 להביא יותר ניידות יותר כוחות משטרה אל תוך רמת השרון וזה הבית הזה זה המקום. 

 2 זו דעתך וזה בסדר. מר גיא קלנר:

 3 זה לא בית זה משטרה יש לזה הגדרה בחוק. תחנת משטרה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 אני מבין שבכוח רוצים להוריד את הכל בסדר אל תגידי לי מה יש ומה  ,בסדר  מר גיא קלנר:

 5 אין. אני קובע מה יש בהצעה שלי ואת קובעת מה יש בהצעות שלך זה הכל. 

 6  אומרת שלקחת רק אין בעיה אני גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 7 (מדברים ביחד)

 8 לא בתיווך ולא בשום דבר אחר תודה. ממש ממך לא.   מר גיא קלנר:

 9 אני רק אומרת שדברים שמוגדרים על פי חוק לא צריכים קונספט.גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 10 אבל זה לא מוגדר. יש צרכים משתנים ויש לפעמים יכולת של גוף ציבורי להפעיל   מר גיא קלנר:

 11 מחשבתית וגם דיברנו על זה בוועדת הביטחון הייתה על זה הסכמה בוועדת הביטחון גם גמישות 

 12 וגם מאוהד אבל אני מבין שפוליטית מנסים סבבה. גייל מ

 13 (מדברים ביחד)

 14  אפשר לחזור לפרוטוקולים ולראות זה לא מה שהיה זה ממש לא. מר אהד בלייר: 

 15 אני אומר זה לא רק תחנת משטרה. אתם חושבות בסדר.   מר גיא קלנר:

 16  תחנת משטרה עם חדר למתנדבים אנחנו סופר בעד. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 17 לתת  ושלבסדר זה בהצעה שאתם תציעו אני מציע כרגע בית ביטחון שהיכולת   מר גיא קלנר:

 18 שימוש בתמיכה בצרכים הציבוריים המשתנים בעולם הביטחון של רמת השרון כולל הפעלת 

 19 ווסטים צהובים, כולל כיתת כוננות, כולל צרכים נוספים יחידת אופניים כל מה שצריך זה יהיה 

 20 ברור שזה בתיאום  בתיאום עם המשטרה.  מפתח..הבית שלה. יקצו להם שם חדרים. יתנו להם שם  

 21 המשטרה היא הגזע של הדבר הזה. עם המשטרה.

 22 אין לך שום מושג איך זה עובד. מה שאתה אומר. אני נמצא שם. בסדר. מר אהד בלייר: 

 23 הוא מתנדב במשטרה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 24 אני דיברתי גם עם המשטרה וגם עם כוחות המתנדבים והם רואים אחרת.   מר גיא קלנר:

 25 יגיע מפכ"ל אנחנו נדבר ישירות עם המפכ"ל אני  ,אני מציעראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 שהתשובה שלהם לא תהיה כמו שאתה רוצה ככה אני סבור. ננסה לשכנע   ,לא בדקתי עדיין  ,סבור

 27 אותם אהלן וסהלן עד אז אני חושב שההצעה צריכה להיות שאנחנו בעד לחזק את המשטרה ואת 

 28 לפני שהמתנדבים והבניין עם כל הפעילות שלו כפעילות משטרתית ולדרוש מהמשטרה עד הביקור 
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 1 עוד פעם אני  ,כדי לפעול במסגרת תחנת המשטרה תחת ,שלנו יקבלו חדר שניים שלושה לא יודע

 2 יבוא מפכ"ל אני יזמין אותך לפגישה הזאת תציע את ההצעה הזאת יקבל אותה  ,אומר המסגרת

 3 אהלן וסהלן. 

 4 לא. יש פה החלטה של מועצת העיר. עו"ד גייל שורש:  

 5  שנייה רגע מועצת העיר למה את קופצת. עד אז ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 מועצת העיר מדברת על לפנות ולבקש ולשאול.  עו"ד עידן למדן:

 7 הניסוח כפי שאני הצעתי כרגע. אנחנו מדברים על תחנת  ,דקהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 המשטרה עם אפשרות לבקש חדר שניים כמה שאפשר

 9 מתחם. עו"ד גייל שורש:

 10 כמה שצריך.  ,לא יודע  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 11 לא חדר. מר גיא קלנר:

 12 בתוך בניין המשטרה. למתנדבים שלנו על מנת שתהיה פעילות  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 13 עד אשר תהיה פגישה עם מפכ"ל המשטרה. אתה יכול להציע את הצעה הזאת יקבלו את זה אהלן 

 14  תודה רבה  נשארים באותו מצב.וסהלן לא יקבלו את זה אנחנו 

 15 בהנחה ..אם הם לא יקבלו את זה תחנת משטרה יש אז ההמשך של ההצעה,   מר גיא קלנר:

 16 של שמונה עד ארבע או איך   תפקידוכהמפכ"ל לא מקבל את ההצעה הזו עדיין התחנה ה זו נשארת  

 17 הדיון הזה חוזר חזרה לפה ואז כן יש צורך לדבר על שימוש ציבורי.  קורה, אז שזה

 18 אין לנו סמכות לקרוא לבית משטרה בית ביטחון אין סמכות ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19   כזאת. 

 20  את השימוש. לבטל את השימוש.  להוא אומר לשלו עו"ד עידן למדן:

 21 עזבו את  ,בהנחה והמפכ"ל ו/או כל גורם פיקודי אחר לא יהיה מוכןש  אמרתי מר גיא קלנר:

 22 להרחיב את הפעולה של הנקודה להפעלה מלאה של תחנת משטרה אנחנו חוזרים  ,ההצעה שלי

 23 לדיון במועצה כמו שאמרתי אז במקור וחושבים על השימוש הציבורי 

 24 (מדברים ביחד)

 25 לזה כולנו מסכימים. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 26 יש לי רעיון בנושא הזה ואני מגבשת אותו, :פרח מלך 'גב

 27  זה מה שעלה בוועדה לא מה שאמרת קודם. מר אהד בלייר: 

 28  הודעות ראש העירשתיים שלוש וארבע על פי  סעיף אחד על פי התיקון שדיברנו, מר גיא קלנר:
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 1 . זהשל בהקשרים 

 2      מה זה התיקון?תחזור על הניסוח, גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 3 ת ההקצאה אבמידה ולא יופעל לפי שמה שרוצים יחזור חזרה הדיון לבטל  עו"ד עידן למדן:

 4 למשטרה. 

 5 לא. חבר'ה תפסיקו. אין הקצאה למשטרה, ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 זה היה בפעם הקודמת.  עו"ד עידן למדן:

 7 זה לא מוקצה אבל, זה לא עבר תהליך של הפקעה. :פרח מלך 'גב

 8 זה אני אדייק את ההצעה רבותי. אנחנו ההצעה ,אני אדייק את ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 9 חברים די. אנחנו מדייקים אנחנו דורשים מהמשטרה בהמשך לפגישה שתהיה עם מפכ"ל 

 10 על כל המשתמע כנקודת  24/7המשטרה ממש בימים הקרובים לדרוש את הפעלת המשטרה 

 11  ,מהם,משטרה. זה ל תחנה וזה נקודת משטרה שכפופה לגלילות. יחד עם זאת אנחנו מבקשים 

 12 בפעילות  ,מה שנקרא ,להפעיל או לאפשר להקצות למתנדבים שלנו שעוסקים בשירותי הביטחון

 13 ביטחונית בעיר או משטרתית לקבל חדרים או שטח נקודת פעילות נקודת יציאה וכל מה שצריך 

 14     בתחנת המשטרה. תוך במהמקום הזה שם 

 15 כפי שהיה בעבר.  עו"ד עידן למדן:

 16 והיה ואנחנו נקבל תשובה שאומרת שתחנת המשטרה תפעל ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 במתכונתה הנוכחית, ללא שינוי 

 18 הכוונה. 16:00עד  :פרח מלך 'גב

 19 ככה כמו עכשיו אנחנו נקיים דיון נוסף כאן על מנת לדרוש  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 20  מהמשטרה או או. ברור מה זה 

 21 ולגבי הסעיפים האחרים כפי שדווח קודם ועודכן על ידי  לגבי סעיף אחד, סבבה  מר גיא קלנר:

 22 ראש העיר ומנכ"לית העירייה לטיפול בנושאים. 

 23 מי בעד? פה אחד. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 החלטה: .8
 הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר, סיוון שמרי דהאן בעניין "תגבור הבטחון בעיר"

  :של ההצעה חברי המועצה 1בכפוף לשינויים (כפי שהקריא ראש העיר) בסעיף       
 

 , ובנוסף מבקשים מהמשטרה   24/7לדרוש להפעיל את נקודת המשטרה ברמת השרון       
 לאפשר למתנדבים שעוסקים בפעילות ביטחונית או משטרתית בעיר לקבל חדרים ושטח       
 פעילות במענה לצרכים בתוך תחנת המשטרה.      

 חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד      
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 1 (מדברים ביחד) 

 2 

 הצעה לסדר של חברות סיעת "חופשי בעירנו" בעניין השוואת מחירי החוגים במגוונים . 9

 והקמת ועדת הנחות.    

 3 בשל ניגוד עניינים במגוונים רק לפרוטוקול אני יוצא.  דן רוק:

 4 הפרסום באתר מגוונים התברר לי שמתקיימים מספר חוגים ובכלל זה   עו"ד דניאלה רון יעקבי:

 5 חוג קפוארה בשתי מתכונות. מתכונת אחת של חוג מעורב בנים בנות ומתכונת שנייה של שמיועדת 

 6 רק לבנים או רק לבנות. אני מדגישה שהצעה לסדר פה לא נוגעת לעצם קיומם של חוגים בהפרדה 

 7 גם על זה יש לי מה להגיד אבל ההצעה הספציפית הזאת מדברת על עלות של החוגים.  ,מגדרית

 8 התברר שחוגים שמתקיימים בהפרדה מגדרית העלות שלהם היא חמישים אחוז פחות מעלות של 

 9 חוגים שמתקיימים. 

 10 עשית על זה מחקר שלם.  ' יש שני חוגים , פעם בחמישים שנה, החוגים' מר יעקב קורצקי:

 11    אני עשיתי מחקר שלם קורצקי. אתה לא תדבר אלי ככה.עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 12 . חצופה תורידי את הידמר יעקב קורצקי: 

 13 (מתווכחים ביחד)

 14 . לוקח לפתוח חוג עשרים שנה מר יעקב קורצקי:

 15 תמשיכי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 התחלתי מזה שאני לא מדברת על עצם קיומים של החוגים שיש לי מה עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 17 אבל אני לא אבל אני לא מדברת על זה אני מדברת על זה שמתקיימים חוגים  ,להגיד על זה

 18 מאה שמונים וארבעה שקלים כי הם רשמו את הילד או את הילדה שלהם   שהורים נדרשים לשלם

 19 לחוג מעורב והורה שרשם את הילד שלו לאותו חוג ארבעים וחמש דקות באותו מתנ"ס באותו 

 20  ...אולם משלם

 21 לא על ידי אותו מדריך.  :פרח מלך 'גב

 22 הצעה הזאת קדמה שורה של פניתי כמה אני לא יודעת (מדברים ביחד) לעו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 23  וכמה.

 24 כמה שנאהאיזה שנאה, איזה רוע, מר יעקב קורצקי: 

 25 סליחה אתה לא תקטע אותה. עו"ד גייל שורש:  

 26  שנאה.אני לא אתן לה לדבר.  אני אקטע אותה.מר יעקב קורצקי: 
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 1 תקשיב עד הסוף. לו היית קורא. עו"ד גייל שורש:  

 2    למה אני צריכה לשלם פי שתיים מה זה? עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 3 לשעת ייעוץ וכמה לוקחת כמה את לוקחת  כל עורך דין לוקח את אותו מחיר? עו"ד עידן למדן:

 4  נאווה?

 5 (וויכוחים ברקע)

 6 תתנו לה לסיים.מר גיא קלנר: 

 7 קודם כל אני חושבת שאנחנו אני יושבת פה משעה שבע. השעה תשע עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 8 . היא חמורה וחצי העובדה שלא נותנים לי לדבר

 9 נותנים לך לדבר. אני נותן לך לדבר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 לו לדבר אלי ככה.  אפשר אם אתה נותן לי לדבר אתה לא צריך לעו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 11  את רוצה עכשיו לחנך אותי?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12  כן.עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 13 כן? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14  כן.עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 15 לא תחנכי אותי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 חוג קפוארה ,אני אומרת שוב. יש פה חוגים שמתקיימים אותם חוגים עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 17 שקלים, חוג לבנים בלבד במאה שקלים חוג לבנות בלבד במאה  183לבנים ובנות במחיר של 

 18 שקלים. עכשיו שוב אני אומרת אני ניסיתי לקבל תשובות. לא הגשתי את ההצעה הזאת ככה 

 19 אני אומרת שוב אני לא מדברת על עצם קיום   ,קורצקי ,פניתי כמה וכמה פעמים אני אומרת ,סתם

 20 החוגים בהפרדה מגדרית. אני מדברת כרגע על העובדה שיש פה אוכלוסייה שנותנים להם חוגים 

 21 מספיק  ,חשוב להבין את זה ,במחיר מסובסד במחיר של חמישים אחוז פחות בלי קריטריונים

 22 שרשמת את הילד שלך לחוג הזה אני רוצה לחדד את הנושא הזה אני לא חושבת שצריך למנוע 

 23 . בואו נבדוק אם יש הורה שיש לו קושי ורוצה ך הואנהפומילד חוג כי אין לו יכולת כלכלית 

 24 לרשום את הילד שלו לחוג, ברור שצריך לאפשר את זה. ברור שצריך לתת לילד הזה רשום לחוג 

 25 אבל לקחת קבוצה שלמה ולהגיד רק בגלל  ,ולא למנוע ממנו חוג כי להורים יש קושי כלכלי

 26 כיפה על הראש שההורים האלה רשמו את הילד שלהם לחוג בהפרדה מגדרית כי אולי יש להם 

 27 זה פשוט לא  ?זכאים לשלם חמישים אחוז פחות מילד חילוני או ילדה חילונית שנרשמה לחוג  והם

 28 זה פשוט לא מקובל.  .מקובל
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 1 ?חמישים אחוז הנחה מי שבא עם כיפהמר יעקב קורצקי: 

 2 התשובה היא כן.עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 3 מי שבא עם כיפה וציציות זה גם שמונים אחוז הנחה.  מר יעקב קורצקי: 

 4 יעקב אתה עושה הפוך. אתה עושה על ראש הגנב בוער הכובע. למה גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 5 אתה עושה את זה? אולי זה לא זה. 

 6  ?איזה גנבמר יעקב קורצקי: 

 7  לא להיפך. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 8 היא אומרת הפוך.   מר גיא קלנר:

 9 להוציא ילד. מר יעקב קורצקי: 

 10 אני אומרת. יעקב אתה לא מבין אותי. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 11 . הזאת שנאהמה זה המר יעקב קורצקי: 

 12 ?איזה שנאהעו"ד גייל שורש:  

 13  (מדברים ביחד)

 14 זה לא מסובסד. :ענת לין 'גב

 15 אני יכול לענות. אני מנסה לעשות סדר תירגעו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 (מדברים ביחד)

 17 חוץ ממך בקדנציה הקודמת  הצעההחוץ ממנו שהוא מושך את  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 18  כי עידן הוא שקט. 

 19 אני נתתי היום לגיא לדבר לבד במשך חצי שעה גיא דיבר. יפה מאוד.  עו"ד עידן למדן:

 20 אנחנו בדקנו את הנושא. יש לי תשובה בכתב שענה מנכ"ל ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 מגוונים, שהוא איננו חובש כיפה. הוא החילוני לחלוטין. עלות חוגי מגוונים נקבעים על פי עלות 

 22 גב' ענת המדריך והתקורות הנלוות לכך. לא ניתן לתת מחיר אחיד לכל החוגים. בלי קשר ל

 23 המגדר. ההנחות במגוונים הן אישיות על פי  גב' ענת ליןהמגדר אני חוזר בלי קשר ל לין

 24 קריטריונים מאוד מובנים. אם מעוניינים לסבסד את כל החוגים ברשות יש לקבוע תקציב עבור 

 25 בקשה שלא ריאלית ולא עניינית. לגבי נושא מגדרי  ,כך ולבקש מדירקטוריון מגוונים לאשר זאת

 26 בגדול אנו נותנים חוגים לכל המגזרים.   .של דניאלה  ,הצעה,זו  שאילתה הכולל  ם מיפעעניתי מספר  

 27 כלומר משמעות של הדבר הזה שיש קבוצה שפתחו עבורה חוג במקרה או  .זאת הייתה התשובה

 28 לא במקרה היא מגדרית קבוצה של ילדים חובשי כיפות לצורך הנושא. מדריך אחר, ספק אחר ש



   3.11.24 –רמת השרון   – 9ישיבה מועצה מן המניין מספר 

45 

 

 1 והוא קבע את המחיר. אם מישהו רוצה להיות בחוג הזה ורוצה להשתתף בחוג הזה לא ימנעו 

 2 ממני. 

 3 אני רוצה לרשום את הבת שלי לקפוארה במאה שקל. אני רוצה לרשום. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 4 (מתווכחים ביחד)

 5 אם את רוצה שהבת שלך תפעל בקבוצה של בנות או מעורב אני ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 6 הפעילות הזאת הספציפית היא לבנים. אם בנות רוצות לעשות ובאותו מחיר תארגני  ,לא יודע מה

 7 . יקבלו את אותו מחיר מאותו ספק. או ילדות שרוצות קבוצה של בנות שרוצות

 8 עם אותו מדריך? אחלה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 9 אתם צריכים להבין איפה  ,אני רוצה לדייק את זה ,הפרסום של מגווניםעו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 10 צריכים להבין את הדבר הבא. אתם נמצאים. באמת אני אומרת את זה תושבי רמת השרון 

 11  ה הכל שנאה.עלה למטמלמאת השנאה שלך הם צריכים להבין. מר יעקב קורצקי: 

 12 (מתווכחים ביחד)

 13 אמרת שיש סבסוד אין סבסוד. אמרת שצריך להקים ועדת הנחות. יש ועדת     עו"ד עידן למדן:

 14 שלך בדירקטוריון הם אלה שבתקופה שלהם זה היה.  יםהנחות. החבר

 15 (מדברים ביחד)

 16 מוציאים בשנה מסבסדים את כל החוגים. פעילויות של אנחנו  עשרות מיליונים  מר יעקב קורצקי: 

 17 כל פעילות ואני הוכחתי את עצמי  . אני הראשון לפתחאלפי ילדים ואני הראשון לעשות את זה

 18 והוכחתי את זה לבטל את אולם כדורסל ברמת השרון מי  .במיוחד לבנות. לתת עדיפות לילדות

 19 התעמלות  כמוך את התאמנת שם כל החיים שלך ועשינו שם חוגים לחמש מאות שש מאות ילדות

 20 בהמון כסף. כל ילדה שרצתה לנסוע לחו"ל וגלגליות רק לילדות ברמת השרון אני פתחתי  קרקע.

 21 זה הכל מוכח. באתי הבאנו תקציבים של ספורט בכל הרמות עשינו שני חוגים חוג וחצי של עשרים 

 22 את לא  ..איך כואב לך את כועסת. שמונים שקל כפול עשרים. בשנהתראי איך את בוערת, ילדים 

 23 ליונים אנחנו משקיעים בילדים.יעשרות מ ?מתביישת

 24 אני לא מתביישת. אתה צריך להתבייש. מזה שאתם חושבים שאנשים עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 25 ,פה צריכים לשלם יותר

 26 (מתווכחים ביחד)

 27  עניתי לך.אבל  אני :   ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 28     ממש לא. מר יעקב קורצקי: 
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 1 אלי, לא טרחתם אתם לא מקשיבים. את לא טרחת להקשיב לתשובה של  עו"ד עידן למדן:

 2 להקשיב לשום תשובה, העליתם הצעה.

 3 (מדברים ביחד)

 4 התשובה היא שזה לא קשור למגדר. יש עוד חוגים. מר אהד בלייר: 

 5  העלית את הנקודה שמענו את הנקודה. אנחנו בשלב של להשיבראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 6 מנכ"ל מגוונים. עם כל הכבוד הכוונה  ,. אני עניתי לך לפי תפיסת מנכ"ל הרשת. עם כל הכבודלך

 7 היא שאם את ואני אומר עוד פעם אם את רוצה להקים קבוצה כזאת קבוצה לא משנה תקבלי את 

 8 אותו מחיר. עם אותו מדריך. 

 9 אם היא תמצא מדריך שמוכן לעבוד במחירים האלה.עו"ד עידן למדן:

 10 אני אומרת את הדבר הבא. איציק אתה יכול למסמס את זה עד מחר. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 11 (מדברים ביחד)

 12 הסיפור הוא לא מגדרי. מחיר של כל חוג נגזר מעלויות של חוג ברובם הם עלויות מר אהד בלייר:  

 13 חלקם נותני שירות שיש להם  ,בהסכם כזה חלקם שכירים של הרשתהם של המדריך. חלקם 

 14 ני שהסכם עם הרשת. מזה נגזר המחיר. במקרה הזה כמו במקרים אחרים יש גם חוגים של דרמה 

 15 חוגים של דרמה מדריך כזה המחיר הוא א'.  אותו חוג דרמה החוג הוא לא בדיוק אותו חוג. 

 16 שנייה. את האינטרפציה שלו המדריך הוא אחר המחיר הוא אחר. אין סבסוד. החוג הוא רווחי 

 17 סיבה ההמחיר הזול נובע מככל שביררתי את זה ואין הנחה שהיא הנחה  גורפת. ומכאן הדברים. 

 18 של מדריך הזול. מדריך גובה פחות. אנחנו לא לוקחים את הרווח אל הרשת אלא מגלגלים את 

 19 לתלמיד הרווח ההנחה הזאת ישר 

 20 אני רוצה שהילדה שלי תהיה עם המדריך הזול.עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 21 אין בעיה, תירשמי.עו"ד עידן למדן:

 22 רק פה במקרה הספציפי שאת אומרת את זה את חוזרת ומגלגלת את זה לנושא  מר אהד בלייר: 

 23 מגוון רחב של לשהרשת מעוניינת לפנות  ,המגדרי. אותו מדריך. כמו שאמר יעקב בצורה נכונה

 24 קהלים. יש קהלים שרוצים את זה בהפרדה ולכן אותו מדריך הספציפי אפשר לאהוב את זה יותר. 

 25 אפשר לאהוב את זה פחות אותו מדריך ספציפי הוא מדריך שמדריך רק בנים עד כמה שאני 

 26 ביררתי את זה. אם את רוצה ויכולה להביא מדריך. 

 27 אפשר לפתוח עוד כיתה לבנות. מר מוטי גינדי:

 28 אפשר לבדוק איתו אם הוא יכול לפתוח כיתות נוספות אפשר לבדוק את זה. אין  מר אהד בלייר:
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 1 פה שום. הדבר האחרון אין הנחה גורפת. זה לא מסבסד אחד את השני. 

 2 יש הנחה גורפת. כל מי שנרשם לחוג הזה משלם...הם משלמים מחיר  גב' דניאלה רון יעקבי:

 3    מופחת.

 4 הם משלמים את מה שצריך לשלם זה שקר. אין הנחה גורפת. אין סבסוד  עו"ד עידן למדן:

 5 של מגוונים. כמו בכל חוג. התקורה תוספת בחוג ועלות ה בהתאם לעלויות המדריך

 6     אבל לי אין את האופציה הזאת. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 7 את הדברים. מאפשרים ,קבוצהתהיה את יכולה להירשם לחוג הזה תירשמי.  עו"ד עידן למדן:

 8 אנשים שיהיו בחוג.  20דורשים : נאוה פרסעו"ד 

 9 (מדברים ביחד)

 10 סבסוד זה כשאני לוקח כסף מצד שמאל. ממקום אחר ועל המחיר של המדריך אני  מר אהד בלייר:  

 11 כי אני יודע  ,מקצץ את המחיר וזה שנייה זה לא קורה. אפשר לבדוק אם אותו מדריך מוכן לעשות

 12 לא בטוח כמה הוא מוכן יהיה לפתוח את הוא בעצמו לאמן בנות. אפשר לבדוק  ,שהוא מגיע מאזור

 13 אבל אם יש מדריך מדריכה אחרת  ,את זה בימים הקרובים. אנחנו נעשה את הבדיקה הזאת

 14 שמוכן לעשות את החוג הזה במחיר זול יותר מגוונים בוודאי שתהיה מוכנה לזה. אין לנו שום 

 15 עלות את המחירים כשלא צריך. הכוונה ל

 16 אני רוצה להגיד שני דברים אני בשונה ממך בנושא של הפרדה מגדרית גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 17 אני מתנגדת בתפיסת עולמי להפרדה מגדרית אבל אני מעודדת הפרדה מגדרית אם יש מגזר 

 18 שזקוק ולכן אני חושבת שטוב שיש חוגים שנותנים מענה למגזר שזקוק להפרדה מגדרית. זה אחד. 

 19 אני חולקת   ,לגבי הנושא של המחירים אני מסכימה איתך. אני חושבת שזה אנחנו יכולים לדבר פה

 20 ס זה 'אני חושבת שאנחנו יכולים לדבר פה יפה על זה ואנחנו יודעים שבתכל  ,על אוהד בעניין הזה

 21 לכן אני אומרת אני  ,איזה שהוא משהו שהוא לא במקרה מותאם לאן שהוא ,איזה שהוא סידור

 22 מתחברת להצעה שלך שלמצוא קבוצה שרוצה לכן אני אומרת זה לא ההורים צריכים למצוא את 

 23 הקבוצה אלא מגוונים צריכים למצוא את הקבוצה. 

 24 לא. זה על פי דרישה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 זה לא. זה כמו בחוגים אחרים. יש חוגים במגוונים הילדים שלי היו גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 26 בחוגים שהיה צריך חמש עשרה ילדים אבל היה שמונה אז פתחו. אז אני אומרת יש מה לעשות. 

 27 אז זה גם היה ככה.  אם זה היה חוג לילדים עם מגבלות? :לוין ענת לין 'גב 'גבגב' 

 28 



   3.11.24 –רמת השרון   – 9ישיבה מועצה מן המניין מספר 

48 

 

 1 וקחים במקום הביא את עצמו כנראה במקום אחר הוא לוקח מחיר כמו שלמר יעקב קורצקי: 

 2 אחר בעיר אחרת.

 3 (מדברים ביחד)

 4 לא סיימתי. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 5 להגיד שאין חמישה עשר ילדים זה לא נכון. יש חמישה עשר ילדים רק עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 6 שקלים. אתם יכולים להגיד מה שרוצים אני אומרת  184נתנו להם את המדריך היקר שמשלמים 

 7 יכולים לעשות עם זה מה שאתם רוצים.לך אתם 

 8 (מדברים ביחד)

 9 אני רק רוצה להגיד לפרוטוקול אני אוהבת את יעקב אני חושבת גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 10 שאתה אומר דברים מכוערים על דניאלה היא אחת הנשים האוהבות אדם שאני מכירה. כל אדם 

 11 באשר הוא. 

 12 את עצמה היא הנה למצלמה תתבעי אותי.  . מפה עד כף רגל שלה שונאת אדםמר יעקב קורצקי: 

 13 שונאת.

 14 אמירה הזאת.נגד ההיא לא שונאת אדם. ואני יוצאת גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 15 תתבייש לך! עו"ד גייל שורש:

 16    (צועקים ביחד)

 17 .אני אפסיק את הישיבהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 (צועקים ביחד)

 19 זה מעורר חוגים  3על קהילה אחת שיש לה אחרי כל כך הרבה תשובות לבוא  עו"ד עידן למדן:

 20 סימן שאלה. 

 21 תוציא אותו תוציא אותו מר רוכברגר תוציא אותו  עו"ד גייל שורש:

 22 אני חושבת שזה לא בסדר  (נשמעת על סף בכי) אני מתביישת בשבילך וגם  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 23 שאתה מאפשר את זה. 

 24 אני לא מאפשר את זה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 (צועקים ביחד)

 26 אני אומר לך שאני לא מאפשר את אומרת שאני כן מאפשר. די. ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 27 מר רוכברגר אתה לא משתלט עליו  עו"ד גייל שורש:

 28 (צועקים ביחד)
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 1 אוכלוסייה פוגעת בה. מר יעקב קורצקי: 

 2  תתבייש לך. תתבייש לך תתבייש לך פוליטי על הדבר הזה. אתה עושה סיבוב  :עו"ד גייל שורש

 3  מפסיק את הישיבה לכמה דקות.אני ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4  21:43  הקלטה הופסקה

 5 

 6 21:57חזרה להקלטה 

 7 

 8 חברים דקה. חברים. דן. קדימה. חברים. האירוע לא מכבד ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 אותנו. לא משנה כרגע מי צודק. לא מכבד אותנו. יעקב אני מבקש ממך אתה סגן ראש העיר 

 10 בבקשה ממך תתנצל בפני דניאלה. 

 11 אני מתנצל על מלא. לא רציתי להגיע לשם. לא הייתה הכוונה שלי בכלל להגיע מר יעקב קורצקי: 

 12 את יודעת את ההערכה שיש לי אלייך אבל גם אני מייצג  10דניאלה אנחנו מכירים מגיל  ,איתה

 13 ר שאני מרגיש שאני לא מצליח למצות אפילו שלושה אחוז ממה שמגיע לו ולכן אני דיברתי גם זמג

 14 תקבלי את ההתנצלות שלי.  ,אני מהכאב שלי ובאמת לא הייתי צריך להגיד את מה שאמרתי לך

 15 אני מבקש סליחה עוד הפעם. זה גם לא המקום, זה לא התקופה. גם לא זמן אנחנו זה לא מתאים. 

 16 אני מתנצל. זהו. 

 17 אני רק רוצה לחדד כדי שזה יצא באמת כמו שאמרתי אין לי שום דבר עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 18 . אני אוהבת ספורט, אוהבת שאנשים בעשייה זה חשוב. זה ך הואנגד מגזר שאתה מייצג נהפו

 19 מדהים. ההצעה שלי התחלתי מזה שאמרתי אני לא מדברת על עצם קיום החוגים בהפרדה 

 20 אני שמחה שעושים חוגים וגם אמרתי חזרתי ואמרתי שמי שצריך  ,מגדרית. לא מדברת על זה

 21 הנחה צריך לעשות הכל כדי שיעשה את החוג ולתת את ההנחה בעירייה ואנחנו ומגוונים וכל אחד 

 22 פה צריך לעשות הכל כדי שזה מה שיהיה. וזה הדבר הכי חשוב. קודם כל הילדים. אבל אני גם 

 23 על הילדים שלנו. אצבע קלה הזאת על ההדק ואחר כך זה ממשיך לעוד המון דברים,    ,מדברת עלינו

 24 מעניין אותי שגם  ,זה מתחיל מהחוגים שנשלם יותר. אני לא ביקשתי לא מעניין אותי מי המדריך

 25 לי תהיה אופציה לשלם מחיר מופחת. מחיר שהוא מאה שקל. אני לא מדברת על דניאלה על הבת 

 26 תחושה מאוד קשה לדעת שהרגע  ,שלי. אני מדברת על התושבים של רמת השרון. זה יוצר אווירה

 27 והשנייה נכנס  ,יצא ילד מהחוג והוא שילם מאה שקל על החוג כקבוצה בלי קריטריונים בלי כלום

 28 ילד שההורים שלו משלמים על אותו חוג גם אם זה מדריך אחר זה הרי לא פרסונלי. גם בכדורגל 
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 1 באגודת הספורט אין מדריך אחד שמעביר את כל החוגים. אין מדריך כדורסל שמעביר את כל 

 2 ולכן  ,החוגים. אבל אנחנו לא משנים את מחיר החוג בגלל המחיר של המדריך. צריך להבין את זה

 3 ואני גם אגיד עוד דבר שאתם זה  .אני אומרת מעבר לזה זה יוצר תחושה לא נעימה של אפליה

 4  -זה שם אותנו בחשיפה ,בסדר אבל צריך לקחת אותו בחשבון ואני מכירה את מערים אחרות

 5 גם אם הפן המשפטי מר רוכברגר יש פה חשיפה כי יכול לבוא הורה ולהגיד   ,חייבים להבין את זה

 6 לך אני גיליתי עכשיו שהילד שלי על אותו חוג ארבעים וחמש דקות במתנ"ס אלי כהן אני משלם 

 7 כמעט כפול מהילד שיצא עכשיו. 

 8 גם דיברתי איתך. אני מבקש להשאיר את ה מצב  ,אני בבקשהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 אני אלך אישית מחר לאלי אלוש . הזה כמות שהוא לא להצביע עליו. להשאיר את המצב פתוח 

 10 כדי לבחון את הנושא הזה אני אחזור לכאן עם תשובות. את תקבלי את זה גם בטלפון לפני זה. אני 

 11 רוצה לפתור את הבעיה הזאת. בסדר. 

 12  שלי ברמה חשובשוב אני אומרת זה לא בסדר, אני חושבת שזה חשוב, עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 13  ,האישית

 14 הבנו. בבקשה בואו נעבור לנושא הבא. לא מצביעים אני משאיר ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 15 ,את זה פתוח כרגע. הסעיף העשירי זה 

 16 

 אישור מר איציק רוכברגר לנציג בוועדה המחוזית לתכנון ובנייה במחוז מרכז. . 10

 

 17 

 18 ,הוועדה המחוזית שלחה לי מכתב וביקשהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 וזה הוועדה המחוזית תל אביב, לא מרכז. משרד הפנים. עו"ד גייל שורש:

 20 ביקשו את הסכמתי ועדה מחוזית תל אביב  ,משרד הפנים ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 21 להצטרף לוועדה המחוזית לתכנון ובנייה במחוז תל אביב אמרתי שאני מוכן ברשותכם אני מבקש 

 22 לאשר אותי כנציג העירייה בוועדה המחוזית. אם יש למישהו. 

 23 קראתי בעיון את המכתב ממשרד הפנים הוא בעצם קול קורא   ?אפשר להתייחסעו"ד גייל שורש:   

 24 החברות בוועדה המחוזית העיסוק או לעיריות להעמיד נציג מטעם העירייה בוועדה המחוזית. 

 25 אתה בוודאי יודע עיסוק משמעותי. הוועדה מתכנסת בין פעם בשבוע לפעם בשבועיים לשעות 

 26 מאוד מקצועיים מאוד מורכבים שצריך להתכונן אליהם. יש להם  ארוכות. יושבת על חומרים 
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 1 אסור הוא מנוע להשתתף בדיונים   ,השלכות משפטיות. צריך גם להגיד שנציג עיר מסוימת לא יכול

 2 שנוגעים לעיר שלו. הוא לא יכול להשתתף לא בדיון ולא בהצבעה. במצב שישראל נמצאת היום 

 3 ובוודאי ה עיר שלנו אני מצפה מראש העיר להקדיש מאה אחוז מזמנו לעיר. אשר על כן הייתי 

 4 שאר ברמת השרון אתה יו"ר הוועדה המקומית ירוצה להציע שינוי ולהציע שכבוד ראש העיר י

 5 ואילו לוועדה המחוזית נשלח את סגן ראש העיר עידן למדן. 

 6 זה משקל אחר. ראש עיר חייב להיות בוועדה מחוזית. זה משקל אחר כשראש מר יעקב קורצקי: 

 7 תסמכי עלינו.עיר מגיע והסגנים היינו בוועדות. 

 8 יעקב הוא איננו פה וצריך אותו פה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 9 לא. ראש העיר חייב להיות בוועדה המחוזית נקודה סוף. המשקל שלו כשהוא מר יעקב קורצקי: 

 10 נכנס ראש עיר זה לא כמו סגנים 

 11 מר קורצקי אני שומעת אותך, אני חושבת שיש פה שני היבטים לדבר הזה. עו"ד גייל שורש:  

 12 אחד, כובד משקלו של ראש העיר מילא לא יכול לבוא לידי ביטוי בנושאים שקשורים לעיר ואשר 

 13 כן אני חושבת שבעת הזאת ראוי שזמנו של ראש העיר יוקדש לעיר. אנחנו רואים פה פגישה אחר 

 14 פגישה שהעיר שלנו עדיין בבעיות. אתם רק חצי שנה בתפקיד. העיר עוד לא התרוממה ואני מצפה 

 15 מראש העיר להקדיש את זמנו לעיר. ומצד שני אני מבינה את החשיבות שיהיה נציג מסוים וזה 

 16 אני חושבת שעידן למדן שהוא עורך דין ובקיא בנושא שהוא סגן ראש העיר שמונה על ידי ראש 

 17 . אני הייתי מציעה לשקול להצביע עליו תהעיר שהוא חבר בכיר בוועדה לתכנון ובנייה העירוני

 18 וצריך להגיד עוד דבר. גם הנציגים שאנחנו נחליט עליהם צריכים בעתיד לעבור את אישורו של שר 

 19 את מי אנחנו ממליצים כנציגו של שר  ,הפנים זו לא החלטה שלנו. החלטה של המועצה אומרת למי

 20 הפנים לוועדה. 

 21 אני שמח שאת דואגת לזמן שלי להקדיש לעיר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 אני דואגת לנו, לעיר. עו"ד גייל שורש:

 23 קודם כל כבוד לי שאת רוצה שאני אישאר בעיר אני בעיר ואני  ראש העיר:-מר איציק רוכברגר

 24 עובד אני מבוקר עד ערב, לילה, שבת חג וכל מה שצריך. מה לעשות אלה ההוראות אלה ההנחיות, 

 25 ככה זה היה במשך שנים אגב כשהייתי בקדנציות הקודמות לא הייתי חבר בוועדה הייתי דווקא 

 26 ממלא מקום של יעל גרמן שהייתה בתוך ה וועדה הוועדה מתייחסת לראשי ערים בנושא הזה. אם 

 27 נכון לרגע זה פנו   ,הוועדה מסכימה שיהיה חבר מועצה אחר תאמיני לי בכבוד רב אני מעביר את זה

 28 אלי כראש רשות. פנו אלי כראש רשות לא אמרו לי תאציל סמכות למישהו אחר. אם יהיה מצב. 
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 1 אגב אני עוד לא זה לא בטוח שאני אתקבל. כי צריך את אישור שר הפנים ולפני שר הפנים יש שם 

 2 איזה שהיא לקונה קטנה שלוחות הזמנים. 

 3 ניתנה הארכה. עו"ד גייל שורש:  

 4 יפה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 אני רק אציין שהפניה של שר הפנים מדברת על כך שראשי הערים שאליהם עו"ד גייל שורש:  

 6 הופנה המכתב הזה התבקשו למסור המלצה לגבי מנוי נציגי הרשויות המקומיות בוועדות. 

 7 אם צריך למנות מישהו אחר אני יעשה את זה בשמחה. תאמיני ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 8 לי. 

 9 אני ממליצה. עו"ד גייל שורש:  

 10 את יכולה להמליץ. אני כרגע פנו אלי ביקשו ממני. איפה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 הצעתי לך גם את הדבר הזה נכון? בוא תהיה במקומי בעסק הזה אמרת שזה מקובל  המהנדס?

 12 שראש הרשות הוא הנציג של הוועדה. 

 13 על פי רוב ראשי הערים הם הנציגים. מהנדס העיר:

 14 אני יודע את זה. ראש העיר:  -מר איציק רוכברגר

 15  זה גם מגיע מתוך מקום גם של ראשי ערים שומרים על האינטרסים של הערים :העיר מהנדס

 16 ובמחוז תל אביב. ..היום ברוב השקיים זה מה  מסויים LEVELבאיזה שהוא 

 17 אגב תל אביב לא שלחה את ראש העיר אלא את מי שהיה סגנו. עו"ד גייל שורש:  

 18  הזאת.  בקדנציהמתי? עכשיו? מר יעקב קורצקי: 

 19 (מדברים ביחד)

 20 אפשר לקבל החלטה באמצע. שאומרת ראש העיר  יל,גי ,אגב אפשר איציק בעיני  מר גיא קלנר:

 21 הוא הנציג של רמת השרון לוועדה המחוזית ובמידה וניתן להעביר שם נוסף או כחליפי כשראש 

 22 העיר לא יכול. יהיה עידן למדן. 

 23 אני עשיתי את העבודה. עו"ד גייל שורש:  

 24  ,תקשיבו. אני לא מתלהב להיות בזהאני אסביר. אני אומר לכם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 25 משעמם עד מוות. תאמין לי יש לי דברים. כי לי לא נאמר לא  שעות תאמין לי לשבת שם כמה

 26 יגידו לי בוועדה  ,נאמר תקשיבו. לא נאמר לי שאני יכול להקצות או לאשר מישהו אחר בוועדה

 27 שזה ניתן. 

 28 החוק לא. החוק אומר עלי.אבל זה החוק. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 1 אם בחרו אותך למה אתה צריך אותנו? מר דן רוק:

 2 צריך אישור מליאה מה לעשות. לא בחרו, ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3  אם הוועדה מסכימה שתסמן את מר למדן אתה מסכים?עו"ד גייל שורש:  

 4 בוודאי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5  יופי. עו"ד גייל שורש:  

 6 אפשר לבחור אותו כמספר שתיים כשיר.  מר גיא קלנר:

 7 אתה לא יכול לבחור אותו. אני אדבר איתם ואני אגיד להם ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 אם אפשר לבחור מישהו אחר למדן או מישהו רבותיי. אתם כרגע הגשנו את הבקשה תודה רבה. 

 9 אחר לא משנה. אני עם כל הכבוד. אני צריך לקבל את ההנחיות משם לא ממך 

 10 אני מקריאה לך את ההנחיות. עשיתי את העבודה, עו"ד גייל שורש:  

 11 אני לא אומר את זה חלילה בזלזול. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 בוא נסכם ברשותך שבודקים בימים הקרובים האם ניתן לשלוח את עו"ד גייל שורש:  

 13 לא. אני אנסח את זה אחרת. כרגע על פי ההנחיה לאשר אותי ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 באמת אני תבינו בשבילי זה סבל לשבת יום  ,אני אפנה לוועדה במשרד הפנים. אני אפנה בבקשה

 15 שלם. סבל. אם יאשרו שאני יכול למנות מישהו אחר תחתי אז אנחנו נבחר מישהו נבוא למועצה 

 16  ?או שאני אסמיך אותו. בסדר מישהו אחר ונאשר

 17 לא. אני לא הבנתי עד הסוף. אנחנו לא מצביעים ואתה עושה את הבירור הזה עו"ד גייל שורש:  

 18  לא. מצביעים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 ואם ניתן אז יצביעו על מישהו נוסף.מצביעים ועושה את הבירור.   מר גיא קלנר:

 20 אם לא נביא את התיקון זה מה שיהיה העיקר לתפוס שיהיה לנו ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 21  גםמקום שנציג שלנו יהיה שם. יש הרבה אינטרסים שהם לא נוגעים ישירות באותה נקודה ויש 

 22 השלכות. 

 23 אשר על כן אני באמת אומרת לא אמרתי לא לשלוח נציג. אגב אפשר לא לשלוח עו"ד גייל שורש:   

 24 נציג 

 25 הבנו את העניין. אמרתי את הדברים מפורשות. בשבילי זה סבל ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 26 .  תאמינו לי להיות שם

 27 עוד לא בחרו בנו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 זה חמישה מתוך חמישים ושתיים.  : גב' פרח מלך
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 1 מי בעד? תשעה. מי נגד? שישה.  .עוד לא בחרו בי. חברים תודהראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 2 שוב, מהטעם של זמנו של ראש העיר עו"ד גייל שורש:

 3  בפרוטוקול אנחנו על זה שיש בדיקה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 יש בדיקה.  מר גיא קלנר:

 5 כן. גם אם אפילו אם אתם מאשרים דוגמא אישרתם עדיין לא ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 קיבלו איתי. עדיין יש שם. 

 7 

 תל אביבאישור מר איציק רוכברגר לנציג בוועדה המחוזית לתכנון ובנייה במחוז   החלטה:

רוכברגר יפנה לוועדה המחוזית לתכנון ובנייה תל אביב לבדוק האם ניתן למנות בנוסף   מר 

 חבר מועצה אחר כנציג בוועדה ויעדכן את המועצה

קורצקי, עופר פליך,   יעקב  בלומנר,  לירון  לין,  ענת  רוכברגר,  איציק  מוטי גינד, עידן בעד: 

 למדן, נאוה פרס, גיא קלנר

 נמנע: גייל שורש, באצ'י אלקובי, דניאלה רון יעקובי, קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק)

 

 8 

הורים בבתי ספר "אוסישקין" .  11 יו"ר הנהגת  בעקבות החלפת  הורים  לחשבון  מתן הרשאה 

 ו"עומר" 

 

 9 קראנו את החומר אפשר להצביע. עו"ד גייל שורש:  

 10 אני לא יודע את השמות.  מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 מתן הרשאה אוסישקין גדליהו.  צביאליו"ר הנהגת הורים בבית ספר אוסישקין : גב' פרח מלך

 12 לצבי גדליהו ובית ספר עומר סאלי חדד. 

 13 פה אחד. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 14 פה אחד תודה רבה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

ספר החלטה:   בבתי  הורים  הנהגת  יו"ר  החלפת  בעקבות  הורים  לחשבון  הרשאה  מתן 

 "אוסישקין" ו"עומר" 

 חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד
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 1 יורד. 12סעיף ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 

                24.9.24(פשרה) מיום  339אישור פרוטוקול ועדת הנחות לפי סעיף . 13

 

 3 אסף בקשה גזבר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 מנהלתית מקרים שהוגשו לוועדה הנחות הסכם פשרה ונעשו אכיפה שני  מר אסף אפרים:

 5 מספרים  מהחוב למקסם את ההכנסהעל מנת משפטית והגיעו למסקנה שההצעה הטובה ביותר ו

 6 שרשומים שם. אחד, היה חוב גדול מאוד אבל לא היה מאיפה לאסוף אותו מה שנקרא. והחוב 

 7 הסדר של סכום שעמד על מאה עשרים ושש ולשלם מתוכו שמונים ושישה של השני היה של בקשה  

 8 הוועדה דנה בזה הציגו את המספרים לחברי  למחוק את החוב. שני מקרים.ובקרוב אלף שקלים 

 9 הוועדה כרגע אתם נדרשים לאשר. 

 10 מעל מיליון שקל ומה שנקבע זה של חוב  בין המקרה השני זה פער עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 11  עשרים אלף שקלים?

 12 . אחרי כל ה.. מה שהצלחנו להשיג מר אסף אפרים:

 13  או אה.. עו"ד דניאלה רון יעקבי:

 14 היה שם כל השומה היא בשוגג. זה היה  אני קיבלתי הסבר מעמיק שמה, מר גיא קלנר:

 15 מקרקעין שלא היה בבעלות מי שחויב. צריך להסביר את זה כי גם אני שאלתי את זה בתוך זה. 

 16 אני לא חתמתי על זה הלכתי לציון סליחה. קיבלתי הסבר מעמיק. הבנתי שכל שרשרת הפעולות 

 17 בין שאי הנמען שבעצם לא היה הבעלים של הקרקע. היה שם הליך משפטי ארוך.   דשם בוצעה כנג

 18 אפשר לגבות מהם את הכסף כי הוא בעצם הביא הוכחה לכך זה לא החוב שלו ולא הקרקע שלו. 

 19 . אלף שקלים 20רק את הולכן אי אפשר לגבות. מה שאפשר לגבות זה  מר אסף אפרים:

 20 הליך משפטי עלה הרבה יותר. יש להניח שהעו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 21 זה קרקע שהשתמש בה? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 לא.   מר גיא קלנר:

 23 לא.  מר אסף אפרים:

 24 אז איך נפל עליו הדבר הזה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 . תקין רישום ראשוני כנראה לא מר אסף אפרים:

 26 העץ עקום מהתחלה.   מר גיא קלנר:
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 1 במובן הזה מאחר והסכמי פשרה זכו לתוקף של פסק דין למעשה  ,הערה קטנהעו"ד גייל שורש:   

 2 . אני יודעת ..אבל רק שתדעו ,מחרתייםעד הידיים של המועצה כבולות. אנחנו יכולים לא לאשר 

 3 בסוף זה.  אני רק אומרת

 4 עירייה אנחנו  עכשיולהביא את זה למשרד הפנים כיוון שבעבר היינו צריכים  מר יעקב קורצקי: 

 5  ..איתנה.

 6 לפני שנותנים תוקף פסק דין  להצעת הפשרה היה ראוי להביא את זה למועצה עו"ד גייל שורש:  

 7 . מה שקורה פנינו כדין ובצדק לקבל אישור של בית המשפט יכולת להשפיע ואז בעצם היה לנו

 8 אין לנו באמת יכולת להשפיע ,דיןשהסכם הפשרה הוא תוקף של פסק 

 9 לגבי התהליך הזה. מה זאת אומרת.  ילהערה מאוד חשוב של גיעו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 10 בהמשך. אני אסתכל זה בחוק. עו"ד גייל שורש:  

 11 (מדברים ביחד)

 12  אנחנו מאשרים את זה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 כן. עו"ד גייל שורש:  

 14 פה אחד.  מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 

    24.9.24(פשרה) מיום  339אישור פרוטוקול ועדת הנחות לפי סעיף החלטה: 

 חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד

 

 16 

 מש"ח 1ס "לקיחת תב"ר לצורך הכנות להסכם גג עאישור  .14

  

 17 הנושא הבא אישור של לקיחת תב"ר לצורך הכנות להסכם גג על ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 18 סך מיליון שקל. יוצג על ידי הגזבר אבל לפני שיוצג על ידי הגזבר כמה מילים. אנחנו מקדמים 

 19 ובודקים מול מנהל מקרקעי ישראל הסכם גג כמובן שהוא יבוא לאישור המועצה ויבדק נבדק 

 20 משפטית והכל. לקבלה של תקציבים בסדר גודל של לביטוח בעיקר סדר גודל ויש הבנות לדבר 

 21 הזה למעלה ממיליארד שקל. זה משהו בסדר גודל של אפילו מיליארד וחצי שקל. אולי אפילו קצת 

 22 יותר. אני מודה שאני בתפיסת העולם שלי עם כל הכבוד להסכם הגג רוצה לראות כסף לפני. אני 

 23 לא אכנס לפיתוח ולא אכנס לתשתיות ולא אכנס לתכנונים לפני שאני רואה כסף בחשבון וגם 
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 1 אמרתי את זה למנהל מקרקעי ישראל ויש לנו על הפרק ים של עבודות, עבודות תשתית כמו למשל 

 2 רק לאחרונה קיבלנו הרשאה לשלושה וחצי מיליון שקל תכנון כביש עוקף מערבי. שיש לו 

 3 ממשקים גם עם הרצלייה. ואנחנו הולכים להרים את הנושא הזה כדי שכביש עוקף מערבי מאזור 

 4 נווה גן עד לכיוון הרצלייה אנחנו הולכים להרים את הנושא. קיבלנו כבר שלושה וחצי מיליון 

 5 לצורך תכנון ראשוני. אמורים לקבל בין שלושים לארבעים מיליון שקל אחר כך לטובת הביצוע. 

 6 אני יכול לומר דבר אחד כל הנושא הזה הוא חשוב לנו כדי להרים את כל העניין. הסכם הגג כולל 

 7 . משהו כמו דונם 700-800 פארק באזור הטניס שדיברנו עליו גם פעולות כמו למשל תכנון/ביצוע

 8 שבע מאות שמונה מאות דונם מדבר על הרחבה של גשר גנדי. מדבר על הקמת תחנת רכבת יזמית 

 9 אני  .מקובל על רכבת ישראל משרד התחבורה ,שעלות שלה זה סדר גודל של שמונה מאות מיליון

 10 מקווה מאוד שכבר בחודשים הקרובים נתחיל בעניין הזה לכשיאושר. אמרתי כביש עוקף מערבי, 

 11 מנתיבי איילון לכיוון מתחם ביג. זה עוד לא  760ופיתוח של התוכניות המשך של מתחם רש 

 12 כל העניין הזה. ולכן אנחנו אמורים רוצים לפתוח תב"ר יש לזה כסף לצורך הכנת הרי הסתיים 

 13 הסכם גג לעגן אותו. להסדיר אותו בצורה כזאת זה לא יהיה הסכם על הנייר אלא הסכם דה פקטו 

 14 כדי שנוכל לקבל את הכסף אם הצגתי את הדברים בסדר. אם לא יש לכם. 

 15 רק הדיון כרגע שישה פרויקטים סדר גודל סביב עשרים אלף יחידות   ,בסדר גמור  מר אסף אפרים:

 16 אנחנו בשאיפה של קרוב לשני מיליון מטר רבוע מסחר ותעשייה שיהיה כלול  של..דיור סדר גודל 

 17 גם שי יצטרף לתוך הדיונים ויש לנו שאיפה שהסכם הגג הזה יתפתח דיונים עם המנהל בתוך זה.  

 18 כולל ישן מול חדש. תשתיות על בין השכונות הקיימות לבין השכונות החדשות. זה מצריך  בשלבים  

 19 . תקמדוקד הכנה

 20 עבור מה ההוצאה? מר אהד בלייר: 

 21 יותר  אמרתי גם משפטית גם עניין של מהנדסים התכנויות. הכלכלי הוא רק מר אסף אפרים:

 22 . מאוחר

 23 יועצים. אם לא נגדיל את התב"ר אבל אני לא חושב אני חושב ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24  שנוכל להתכנס לזה. חברים. 

 25 אני רוצה רגע להתייחס גם כן. אין לי בעיה עם פתיחת תב"ר לצורך תכנון מסודר.    מר גיא קלנר:

 26 גם עלה פה  ,יש לי בעיה אני חושב שיש לי בעיה אני לא נעול על זה אני רוצה רגע לוודא את זה זה

 27 במסגרת הקדנציה הקודמת. הסכם גג טומן בחובו התחייבויות של העיר גם בנושא של גידול העיר 

 28 רצף השנים. במסגרת וכמות יחידות דיור שאנחנו נדרשים לעמוד בה הא בהא תליא בהקשר הזה 
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 1 אני מבין שהעיר צריכה לגדול ואני  ,זההאני רוצה לוודא בעצם שאנחנו נכנסים לתוך התהליך 

 2 תנגד כמובן. יש גם כאלה אם נמבין שחלק מהתוכניות שהן כבר בקנה או שתהיה בקנה וגם 

 3 זה הסכם שיש לשני צדדים. הסכם מצד אחד המדינה באה ..שאושרו בסדר אבל הסכם גג זה לא 

 4 במהלך השנים של  XYZואומרת נקבל כסף לתשתיות בצד השני בוא תתחייב לי לקצב גידול 

 5 ההסכם. 

 6 לא רק. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 בין היתר. ובעצם אנחנו בתוך תהליך כזה לא היינו בעולם הזה קודם. אני רוצה   מר גיא קלנר:

 8 פיתוח היה לא היה הסכם גג.  מיהסכ..היה להבין 

 9  נכון. : גב' פרח מלך

 10 בעצם אנחנו בסיפור הזה נכנסים לתוך נתיב שזה יש לו את הצד של המטבע. ו מר גיא קלנר:

 11 נכון. 

 12  כן.  מר אסף אפרים:

 13  ואנחנו יודעים להגיד איך זה יראה במפרט הזה או שזה מקדמי מידי בשלב הזה?  מר גיא קלנר:

 14 אתן לך דוגמא באגף תכנון ובנייה ברמת  -זה קצת מקדמי אבלראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 אישרה או חמשת אלפים או ששת אלפים יח"ד כפרויקט מעורב באזור   ,בקדנציה הקודמת  ,השרון

 16 . אושר או חמשת אלפים או ששת אלפים בשלהי הקדנציה. שלכם אז. בא גמתחם בי 760רש 

 17 אתם אישרתם.  המנהל. תקשיב רגע עד הסוף. מה זה לא אישרתם?

 18 זה אושר במסגרת תוכנית המתאר לדעתי.   מר גיא קלנר:

 19 לא. במסגרת תוכנית. פה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 אנחנו התנגדנו לזה.   מר גיא קלנר:

 21 אני יודע שהתנגדת. נכון. מזל שניכם הייתם בתוך העסק אבל ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22  עם גילי הם באו  פחות, זה כבר שם. בא המנהל. הייתה לי פגישה עם המנהל לפני חודש בערך

 23 אנחנו הולכים לבנות תשעת אלפים יח"ד אמרה  ,הנה אני אומר את הדברים פה בזמנו סלרט

 24 הורדנו את זה מסדר היום הצלחתי להוריד את זה יחד עם אילן המהנדס הצלחנו להוריד מהנדס 

 25 שי שנכנס עכשיו בניגוד לעמדה ושתיקה של רמת השרון הצלחנו להוריד את זה להחזיר את זה 

 26 נדמה לי לחמשת אלפים או ששת אלפים

 27 סדר גודל: מהנדס העיר:

 28 נכון משהו כזה. הסכם הגג מאפשר לנו יאפשר לנו בוא אני לא  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 באוויר אין. 

 2 את ההסכמות. קבע לעו"ד גייל שורש:  

 3 בוודאי איזה שאלה. כל דבר יובא לאישור המועצה ויהיו גם ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 חוזית גם משפטית יעוגן ויעוגן דה פקטו מה שנקרא כדי שנקבל את הכסף. אני גם אמרתי להם 

 5 את הדברים האלה מפורשות. אני לא האחר שעשה לכם עם הראש כן כן. אני לא מאמין בדברים 

 6 האלה. זה בדיוק מזכיר לי את משרד התחבורה דאז שאישרו את סיפור הנת"צ בסוקולוב ואמרו 

 7 שייתנו מאה מיליון שקל. לא עשרה מיליון, אמרו מאה מיליון שקל תכנונים וסיפורים. אגורה לא 

 8 קיבלו. אז אני לא מתכוון. אני אומר לך בשיא האחריות לא מתכוון  שיהיה מצב שאני על הנייר 

 9 יקבל או משהו כזה. אני רוצה לראות את הכסף תכנונית נתנו נבצע לא נתנו לא נבצע. מי בעד? 

 10  קלנר מה איתך?

 11 אני לא בעד.   מר גיא קלנר:

 12  מה אתה נגד? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 אני נמנע.   מר גיא קלנר:

 14 גם אתה נמנע? או קי שניים נמנעים בסדר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 כדי שבקדנציה הבאה יוכלו להגיד שנמנעו. עו"ד גייל שורש:  

 16 

  -מיליון ₪  1אישור פתיחת תב"ר לצורך הכנות להסכם גג ע"ס  החלטה:

 לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, נאוה פרס, בעד: איציק רוכברגר, ענת לין, 

 קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוקגייל שורש, באצ'י אלקובי, דניאלה רון יעקובי,           

 נמנע: עידן למדן, גיא קלנר

 

 17 (מדברים ביחד)

 18לא הבנתי, כשאת מתנגדת או נמנעת זה בסדר? כשאנו עושים זה לא בסדר? זה  מר גיא קלנר:

 19 לצרכי הקדנציה הבאה? לא מצליח להבין, אנחנו שוב בחלוקת ציונים? 

 20 

 21 

 22 

 23 
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 עדכון הרכב וועדות + הרכב דירקטוריון "רימונים" .15

 

 1 חברים נושא הבא עדכון הרכב ועדות זה חלקי. אני מדבר על ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 דירקטוריון רימונים. נאווה הייתה מטעם האופוזיציה עוברת להיות מטעם  הקואליציה. אוהד 

 3 היה בקואליציה אתם צריכים להחליט אם הוא עובר לאופוזיציה או נציג אחר. מבחינתי תקבלו 

 4 אתם את ההחלטה ותגידו האופוזיציה צריכה להגיד אם היא בוחרת באוהד. זה הנקודה תגידו כן 

 5  בהעברה שלה. זה עכשיו תגידו אנחנו רוצים לבדוק אז אני רק מאשר כרגע את נאווה

 6 יש פה יותר מזה. יש פה שינוי של היחסים. מר אהד בלייר: 

 7 זה יהיה בישיבה הבאה. אני מחויב לזה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 בין קואליציה לאופוזיציה בוועדות שלא תואם את היחסיות של היחסים  שינוי מר אהד בלייר: 

 9 שלהם. 

 10 אני מודע לזה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 א'  150אבל זה בניגוד לסעיף אתה מודע לזה מר אהד בלייר: 

 12 תרביץ לי מה אני יכול לעשות?   ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 להשאיר את היחסיות. מר אהד בלייר: 

 14 אני לא משאיר את היחסיות. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 לא יכול לעבור על החוק.  אתה זה בניגוד לחוק מר אהד בלייר:

 16 סליחה. אני לא עובר על החוק. אתה עובר על החוק. לא אני ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 עובר על החוק. כי אם אני עובר על החוק גם הוא עובר על החוק. 

 18 המפורסמים  ההסכמים יש פה שתי יחסיות של חברי מועצה שנמצאים לפימר אהד בלייר: 

 19 מייצגים שמונה חברי מועצה. 

 20 תתלונן עלי במשרד הפנים ואני מצהיר פה בישיבה הבאה אז ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21   אני מסדיר את היחסיות. מה הבעיה?

 22  עד אז לא קורה כלום?עו"ד גייל שורש:  

 23 עד אז אני משאיר את המצב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 יש פה הוצאה אישית  מעבר לזה שאתה לא יכול להוציא אתה גם להוציא לפועל. מר אהד בלייר:  

 25 "להוציא את אוהד"

 26 (מדברים ביחד)
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 1 אני לא אמרתי את זה. אוהד אל תתלהב. תעשה לי טובה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 הוא של סיעה הוא לא אישי. יש   גברת ג'קמן אפשר לקבל את חוות הדעת הנוספת?מר אהד בלייר:  

 3 פה סעיף. 

 4 דבר בשקט לא מתלהב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 שצריך לייצר את ההרכב הסיעתי במועצה כרגע אופוזיציה  קובעא' 150סעיף מר אהד בלייר: 

 6 מונה יותר מהקואליציה. לכן יש להשאיר את ההרכב כמות שהוא. 

 7 באה אנחנו ראש העיר אמר שעד הזה מה שאמר כרגע ראש העיר. עד הישיבה עו"ד גייל שורש:  

 8 הישיבה באה כרגע הוא לא נוגע בהרכב של הוועדה 

 9 לא. בנושא של רימונים נאווה נמצאת מטעם בחברה הכלכלית ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 מטעם אופוזיציה עוברת להיות מטעם הקואליציה. 

 11 בכלל.    פהנאווה לא מופיעה עו"ד גייל שורש:  

 12 כתוב בטעות עידן. הלאה. טעויות. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 (מדברים ביחד)

 14 זה בדיוק הנכון. היית צריך לבחור נציג סיעה לא משנה. עו"ד גייל שורש:  

 15 נציג סיעה דבר שני הרכב היחסים צריך להיות של האופוזיציה יש מר אהד בלייר: 

 16 אני יודע לגבי ההרכב. אנחנו מתכוונים בישיבה הבאה לקדם ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 את זה ולפתור את הסיפור של הסיעה עד אז יוסדר הנושא. אני לא עושה שינויים דרסטיים אני 

 18 עושה רק בזה. 

 19 רק רימונים? עו"ד גייל שורש:  

 20 זה ועדות חובה. מר אהד בלייר: 

 21 בביטחון תקשיבו. שאוהד היה  לא נוגע בוועדות האחרות למעטראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 22 מטעם הקואליציה 

 23 אהד היה מטעם "באה בטוב" מר אהד בלייר:

 24 ועכשיו אני רוצה להחליף. אתה עכשיו נמצא באופוזיציה מה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 תקשיב לי (מדברים ביחד) מי אמר את זה?    ,לעשות. אז מה תצביע נגד. אם האופוזיציה מונה יותר

 26  טוב. דקה אחת. לא תתנו לה. דקה אתה יושב עכשיו מטעם מה?

 27 באה בטוב. סיעת מר אהד בלייר: 

 28 היית בקואליציה. כי היית  איך מונית לתפקיד מטעם מה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 בקואליציה. מטעם הקואליציה. עכשיו אתה 

 2 . שלושה נציגים של ותן את היחסיעביראם אתה רוצה ללכת בדרך הזאת צריך להמר אהד בלייר:  

 3 האופוזיציה ושתים של הקואליציה. 

 4 סמנטיקה כי כרגע לא נכון. זה גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 5 אני אומר לך  .אני לא משנה את ההרכב היחסי בנקודה הזאתראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 . אז תתלונן עלי. הנושא של היחסיות דבר אחד בישיבה הבאה אנחנו נסדיר את כל

 7 (מדברים ביחד)

 8 לא הבנתי תסביר שנייה מה עו"ד גייל שורש:  

 9 כרגע נאווה הייתה מטעם האופוזיציה. היא עכשיו מטעם ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 הקואליציה ברימונים. עידן היה טעות סופר. 

 11 זה מה שאתה רוצה להשאיר. עו"ד גייל שורש:  

 12 נציג  יהיהשאוהד באופוזיציה רוצים כן. אוהד אם תחליטו ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 האופוזיציה. שמעתי. אהלן וסהלן אם לא תתנו שם אחר. 

 14 צריך להיות שלושה נציגים לאופוזיציה ושניים לקואליציה. מר אהד בלייר: 

 15 אז תערער עלי. בינתיים אני אומר לך תערער עלי. אין מה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16  כן למה? אתה? למה לא יצאת לבד?(מדברים ביחד)  לעשות. 

 17 שיש במועצה עדיין חברי הוועדה  מייצגים את ההרכב של סיעות שלך השינוי מר אהד בלייר: 

 18 נציגים כרגע מייצגים שלושה את האופוזיציה ושנים את הקואליציה ואז לא צריך לשנות  השלוש

 19 שום דבר. 

 20 למה במגוונים אתה נשאר למשל? זה שאתה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 החוק הוא אחר שם.זה משהו אחר גם לא ברימונים. עו"ד גייל שורש:  

 22 אני יודע. אני לא צריך יועץ משפטי לדבר הזהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 אנחנו צריכים, אנחנו מועצה. גב' קרן ברנדס:

 24 שיתלוננו. גה שהתשיגו ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 אני מקש שהיועצת המשפטית תתן את דעתה. אהד בלייר:

 26 אני עושה החלפה בסך הכל אתם האופוזיציה תקבלו החלטה מי ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 27 הנציג. 

 28 נציג לקואליציה כי זה  עוד להעבירמר אהד בלייר: 
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 1     (מדברים ביחד)

 2  הוועדות השונות , אתה מסתכל בסוף על המכלול אם ,יחסי בכלל  עו"ד עידן למדן:

 3 שמונה אנשים בקואליציה.  ישהמכלול הוא שמר אהד בלייר: 

 4 (מדברים ביחד)

 5 מה את  אני יצביע. בכוח? את רוצה שאני אצביע?.  ישיבה הבאהראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 6 רוצה בשביל מה ההערות שלכם? אל תהיה גיבור גדול. מאה אחוז אני יצביע. אתה גיבור גדול. 

 7 (מתווכחים)

 8 תפסיקי לחנך. חלאס. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 9 תרגעי עו"ד גייל שור:

 10 לא ארגע. אל תחנכי אותי איך לעשות ומה לעשות. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 11 אתה מצביע או לא? מר דן רוק:

 12 אני מעביר את זה  מה אתה מאיים עלי? ממתי אתה שואל אותי?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 13 לישיבה הבאה. 

 14 קיבלת את אי החוקיות של זה ושאתה לא מצביע. שמחים שגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 15 מה את מנסה להיות חכמה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 לא צריכה לנסות. אני גם חכמה גם בלי. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 17 תורידי את הסגנון, תורידי את הסגנוןפרופיל. תורידי ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 (מתווכחים)

 19 את הסגנון בבקשה. תודה רבה. תורידי ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 להוריד  אני לא חברה שלך ואל תגיד לילהוריד פרופיל,  אל תגיד ליגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 21 אלימות נגד נשים זה קלסיקה אצלך. תורידי פרופיל ,כלום  הםאנשים כאילו אל מדבר  פרופיל. 

 22   למה מה?

 23 אני אמרתי תורידי פרופיל? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 הרגע אמרת תורידי פרופיל. יש בפרוטוקול גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 25 אני לא רוצה להתווכח איתך. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26  הוא לא אמר תורידי פרופיל?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 27 אני לא שמעתי שהוא אמר.  :עו"ד גייל שורש

 28 ראה לך את הפרוטוקול. אאני  לא שמעת?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 1 היא רוצה ויכוח אין ויכוח. הנושא הבא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 מגדרי מאוד משמעותי פה חבר. המגדרי מאוד משמעותי פה. מגדר זה גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 3  לא פמיניזם. מה עכשיו אתה סנגור שלו? גם סניגור. 

 4 אני מה שאת. אני אחרייך.   מר גיא קלנר:

 5  לכבוד הוא לי. אתה מוזמן להצטרף לאופוזיציה כבר חצי שנה.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 6   מדברים ביחד ולא נרשם תמלול.

 7 יורד מסדר היום. –עדכון וועדות + הרכב דירקטוריון  15סעיף 

 8 

 אישור עדכון עקרונות ותבחינים להקצאת קרקעות ומבנים .16

 

מלך פרח  על :  גב'  הקצאה  לאשר  רוצה  אתה  אם  זה  את  תאשרו  אתם  יקרה  לא  זה   9סליחה 

 10 ההחלטה של ועדת תמיכות אתה תאשר. 

 11 לא הבנתי את הוויכוח. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 ועדת תמיכות. : גב' פרח מלך

 13 על מה הוויכוח? לא הבנתי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14      2013משנת עו"ד גייל שורש:  

 15 אני לא מסכימה אני יושבת ראש ועדת תמיכות. ממש לא מסכימה. : גב' פרח מלך

 16   אני לא מבין את הוויכוח. אני גם לא מבין. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 בקדנציה הקודמת הייתה החלטה שדיברה על שמי שמקבל הקצאה אינו יכול  עו"ד עידן למדן:

 18 לקבל תמיכה על פי זה הלכנו ואחד הדברים בסעיף אמורים להשתנות. לאור הדבר הזה שני גופים 

 19 למלינוב ו  ה"אל לאנוש כולנו אישרנו וגם, מרכזיים בהם או שלושה לצורך העניין זה כולל אנוש 

 20 אישרנו במהלך השנתיים האחרונות בכל זאת להעביר את הכספים אני חושב שההחלטה הזאת 

 21 תקפה גם בקדנציה הנוכחית. אפשר כרגע לאשר את זה גם ספציפית עד שנאשר בפעם הבאה את 

 22 צריך הרבה זמן. ו הוא כן סעיף ארוך   16כי סעיף תבחינים עקרונות והאישור 

 23 קרן מה את אומרת ניתן? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24  ?להתייחס לסעיף ספציפילאשר מה  עו"ד קרן ג'קמן:

 25 לשלושת הגופים שניתנה עליהם החלטה בקדנציה הקודמת  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 26 האם ניתן לאשר אותם גם עכשיו? 
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 1 אם אתם  16סעיף לא כל כדאי לדון בסעיף הספציפי. לא הכוונה אני חושבת ש עו"ד קרן ג'קמן:

 2 בקריטריון הספציפי הזה.  , לפחותלא יכולים עכשיו לשבת ולדון בכל הקריטריונים 

 3 על שני המקרים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 יש את העיקרון שאומר מי שמקבל תמיכה לא יכול לקבל הקצאה. עו"ד גייל שורש:  

 5 הפוך. :   מר גיא קלנר

 6 צריך להוריד את זה ולאפשר מישהו שגוף יקבל גם תמיכה וגם הקצאה. זה רק עו"ד גייל שורש:   

 7 אחד מכל התיקונים לנוהל. אני גם חושבת רצינו להציע לא לדון בזה היום אז אם אפשר ויש 

 8 .ה בתבחיןאישור, להצביע רק על הסעיף הז

 9 עמוד שבע.  1סעיף ח  עו"ד עידן למדן:

 10 כדי לאפשר. שנייה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 לפתור את הפלונטר עו"ד גייל שורש:

 12  זה פוטר את זה. זה לא אישור נקודתי. מדובר פה על לפתור באופן ,זה לא מאשרמר אהד בלייר:  

 13 אני יכול להסביר? עינב בן יעקב:

 14 בקשה.  מר אהד בלייר:

 15 הוא קובע כדי  לא של עיריית רמת השרון, נוהל ההקצאות הוא של משרד הפנים עינב בן יעקב: 

 16  שני מסמכיםעמותות ללא מטרת רווח. להקצאת קרקע ש בהליך שלשהעירייה תוכל להתיר שימו

 17 כתוב שגוף עמותה  2013ב  אישרה  בתבחינים של עירית רמת השרון  ,יהיה להם פרוגרמה ותבחינים

 18 שרוצים לקבל קרקע בהקצאה לא תוכל לקבל תמיכה. מה שקורה יש לנו עמותות שנמצאות 

 19 אותו  ,בנכסים של העירייה ומסרבות לחתום על חוזה הקצאה משום שחוזה הקצאה כתוב פה

 20 סעיף שכתוב בנוהל. אם יחתמו על הסכם ההקצאה הם לא יוכלו לקבל תמיכה. מי שמסרב לחתום 

 21 על החוזה זה צופים ועמותת אלה. וגם מלינוב. הם לא חותמים על החוזים. 

 22 למה? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 כי הוא מפנה לנוהל הקצאות של רמת השרון. שקובע יש סעיף שגורם גוף מבקש  עינב בן יעקב:

 24   הקצאה גם כן לא יכול לקבל תמיכה לכן גם כתוב בחוזה. 

 25 (מדברים ביחד)

 26 שנתיים אחרונות אישרנו את זה ואם המועצה תיתן את האישור אנחנו עינב  עו"ד עידן למדן:

 27  ה ומלינוב. "כרגע ניתן את הגיבוי. צופים אל ,נאשר את זה

 28 בקדנציה הקודמת הייתה פה הצעה לסדר שהתקבלה בהחלטת המועצה אז מר עינב בן יעקב: 
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 1 וועדת ההקצאות לעדכן לא רק את הסעיף הזה לבטל את האיסור הזה אלא בכלל שהנחו את 

 2  2022לעדכן את נוהל ההקצאות. ואנחנו מאותה החלטה של המועצה שהייתה מ

 3   ?החלטה הזאת היא קבילהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 היא לא שונתה. בוודאי.  מר עינב בן יעקב:

 5   ?היא קבילהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 בוודאי. ועדת ההקצאות לשבת במשך שנתיים על עדכון של כל הנוהל. על  מר עינב בן יעקב:

 7    נושאים נוספים שצריכים לעדכן. 

 8  הכל בסדר. אף אחד לא דוחה את זה.  עו"ד עידן למדן:

 9 עבודה של ועדת ההקצאות הסתיימה ולכן הנושא הזה מובא אליכם. מר עינב בן יעקב: 

 10 (מדברים ביחד)

 11 מאחר ונוהל של רמת השרון כפוף לנוהל משרד הפנים המשמעות היא שכל  מר עינב בן יעקב:

 12 זה הדרישה בחוק. והעיתונות  ,מאשרים את התבחינים אני צריך לפרסם את זהאתם עכשיו ו

 13  ולשנות רק סעיף ספציפי ולחזור עוד שבועיים על שאר הנושאים זה נראה לי לא רציני. 

 14     השאלה האם אפשר או לא.   מר גיא קלנר:

 15 על הבסיס שאישרנו פעמיים בשנתיים האחרונות. אתה לא רוצה לאשר את  עו"ד עידן למדן:

 16 הסעיף ספציפי אפשר כרגע על בסיס מה שעומד עוד רגע להיות ועל בסיס של החלטות הקודמות 

 17 שהצופים מלינוב ואלה יקבלו את הכסף כבר ולא ימתינו אנחנו כבר נמצאים בנובמבר הם לא 

 18 מקבלים את הכסף כבר כמעט שנה שלמה. 

 19 לא נכון. דוברות:

 20 (מדברים ביחד)

 21 אבל הם צריכים לעבוד. ולתת להם לסיים את השנה הם  ,חמישים אחוז בסדר עו"ד עידן למדן:

 22 גם כן שלא יקלעו לקשיים וניתן להם כרגע יש אפשר לתת להם את הגיבוי פה ובעוד ישיבה אחת 

 23 סגר. יאולי אפילו ישיבה שלא מן המניין אך ורק על הנושא הזה גם זה י

 24 אני חושב שהנושא הקצאת קרקעות הוא נושא כבד. צריך לעבור על כל הסעיפים מר אהד בלייר:  

 25 שם. סעיפים שלא סתם נכתבו. השקעתם בזה הרבה עבודה. רובה היא עבודה טובה. אני חושב 

 26 שיש לי כמה הערות לסעיפים זה לא פה כרגע המקום והזמן שקיבלנו אותם לפני יומיים לעבור 

 27 אני מציע. שני ימי עבודה בשביל לעבור על כל החומר לדקדק בכל ..עליהם. אני חושב הייתי 

 28 . הייתי שמח שהיינו מקבלים הצעה להעביר את כל הדיון בסעיפים האלה לישיבה זה.. הפרטים
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 1 על הנושא הזה להתעמק בדברים האלה וכרגע לאשר רק את הסעיף הזה  מיוחדת   שלא מן המניין

 2 כדי לפטור אותו בתוך הסכמה והבנה שיש פה איזה שהוא מתקן איזה שהיא לקונה שיש משנים 

 3 . ה ונאותהעברו בדברים לשחרר את הפקק הזה ולדון אחרי זה בצורה יסודית בצורה טוב

 4   הצעה של עידן מדבר על שלושת הגופים היא הצעה לא טובה? עו"ד גייל שורש:  

 5 הוא אומר לשחרר סעיף אחד.  עו"ד עידן למדן:

 6 לא אמרתי לשחרר את הכסף בלי החלטה. מר אהד בלייר: 

 7 חלופות לא את הכסף אלא להכשיר את הפעולה. י תשהבנתי אבל הצעתם פה עו"ד גייל שורש:  

 8 עידן הציע שהמועצה תצביע על שלושת הגופים החלטה ספציפית הגופים האלה ואתה מציע לשנות 

 9 בצדק. עינב ואת התבחין. אומר 

 10     עושה לי עבודה כפולה. מר אהד בלייר: 

 11 מה שאני אומר.  עו"ד עידן למדן:

 12     בוא נצביע עליה. עו"ד גייל שורש:  

 13 אני אומר לאשר את העברת התמיכה  עו"ד עידן למדן:

 14     ?מה זה להצביע על שלושה גופיםמר אהד בלייר: 

 15 אני מציע אתה צודק בכל מילה שאמרת שהנוהל הזה מסובך ומורכב ודורש  אהד,   עו"ד עידן למדן:

 16  אשרלכרגע כל מה שכרגע נדרשים אליו ועל זה באמת התקיים כולל הקצאה. במקום כרגע   .הרבה

 17 שמדבר על ההקצאה  1סעיף אחד. לאור העובדה שכן קראנו את הסעיף בעמוד שבע סעיף ח 

 18 וכנראה הוא גם יאושר. כרגע אנחנו מדברים רק על לשחרר את הכספים. ועדת התמיכות אמרה 

 19 אנחנו לא מאשרים עדיין את הכספים עד שלא תעשו את הנוהל. אם המועצה תסכים פה עכשיו   

 20     חתימה ל נוהל :  עינב

 21 כן. אם אנחנו מאשרים כרגע לשלושת הגופים האלה. צופים אלה מלינוב להעביר  עו"ד עידן למדן:

 22 את התמיכות שכפי שנקבע בוועדת התמיכות הם יקבלו את התמיכות בעוד שבוע או בישיבה שלא 

 23 מן המניין או בעוד חודש בישיבה מן המניין נדון על כל הנוהל כמו שאתה אומר. 

 24     אם זה אפשרי אני לא. זה כבר נעשה בעבר. מר אהד בלייר: 

 25 נעשה פעמיים בעבר.  עו"ד עידן למדן:

 26 קרן בקשה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 ספציפי האני חושבת שיותר נכון לקבל החלטה עקרונית על תיקון הסעיף  עו"ד קרן ג'קמן:

 28  לא לדבר על העמותה הספציפית אלא,ולהביא בקרוב את יתר הנוהל. 
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 1 מדברים ביחד 

 2  אני רוצה להצביע על משהו שאני. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3     . כשרותהדרכים  תי היא אומרת כן. ש  מר גיא קלנר:

 4  שתי הדרכים כשרות. עו"ד עידן למדן:

 5 לשלב שלב ראשון תיקון הנוהל עדיף שיהיה אישור עקרוני לתיקון הסעיף בנוהל.  עו"ד קרן ג'קמן:  

 6 הבא לכל יתר הנוהל סוגרים אותו. 

 7  ישיבה נוספת.בראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 אני אומר הסעיף הזה מכל שאר הדברים למרות שהוא כבד אין עליו מחלוקת. מר אהד בלייר: 

 9 אין מחלוקת. נכון אתה צודק, אם שתי הדרכים כשרות על הכיפק אני מבין   גיא קלנר: מר

 10 שעינב פחות אוהב את הדרך שאוהד דיבר עליה. הדרך הזאת סעיף שהוא לקונה בר תיקון. זה לא 

 11 מייתר את הצורך וזה גם לא ייתר את הצורך לעשות את התיקון על שאר הנוהל. בואו נשחרר את 

 12 זה. 

 13     מה הנוסח? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 תוקן כדלהלן: עם קבלת הקצאת הקרקע ובהתאם לדרישות  7עמוד  1סעיף ח  עו"ד עידן למדן:

 15 העירייה ייתן הגוף תרומה לקהילה ( תושבי רמת השרון)  בתחום שימוש והיקפים אשר יקבע על 

 16 ידי העירייה. 

 17 זה לא הסעיף הזה. עו"ד גייל שורש:

 18  אתה מוחק את הסיפא. עו"ד עידן למדן:

 19 אז מועצת העיר מאשרת את תיקון ההחלטה אם אתם מבקשים רק לתקן,  מר עינב בן יעקב:

 20 תמיכה  פסקשקובע סליחה לבטל את התוספת כמו כן תו 1לנוהל לתבחינים סעיף ח 1סעיף ח 

 21 עתידית מהעירייה לגוף בהתאם לנוהל מתן תמיכות. לבטל את זה.

 22 אני הקראתי את הנוסח המוצע עדכני מחיקת הסיפא.  עו"ד עידן למדן:

 23    ?כפי שהוצגה להצביע על זה מי בעד ההצעהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 . 1לקבל את תיקון סעיף ח  עו"ד עידן למדן:

 25     שאר הנושאים יובאו בישיבה נוספת מר גיא קלנר:

 26 לא. דן נמנע.  עו"ד עידן למדן:

 27 טוב דן נמנע. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 
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  אישור עדכון עקרונות ותבחינים להקצאת קרקעות ומבנים .16

 לנוהל הקיים, תבוטל התוספת "כמו כן תופסק תמיכה עתידית  1החלטה: אישור תיקון סעיף ח

 מהעירייה לגוף בהתאם לנוהל תמיכות".

 בעד: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, 

 נאוה פרס, גיא קלנר, גייל שורש, באצ'י אלקובי, קרן ברנדס, אהד בלייר          

  דן רוק נמנע:

 

  1 

 לעמותת טל ישראל להפעלת גן ילדים -60ו  59א. אישור המלצת וועדת הקצאות מס' . 17

 198חלקה  6551בגוש  30מוכש"ר הזית ברח' רקפת  א.

 440חלקה  6551מוכש"ר אתרוג ברח' יהודה הנשיא גוש  ב.

 2 

 3 מגיעים פעמיים פעם אחת כאשר ועדת הקצאות בנושא של הקצאות קרקע  מר עינב בן יעקב:

 4 לאשר את ההמלצות שלה. ברגע שאתם מאשרים לכם מסיימת את העבודה שלה היא ממליצה 

 5 אתם שולחים אותי לשיעורי בית להחתים את העמותה על הסכם ואני חוזר אליכם לאשר את 

 6 גן  מוכשר טל ישראל בשרון שמפעילה גן ילדים תלעמותההסכם. זה העיקרון. כרגע יש לנו לאשר 

 7 זית וגן אתרוג הקצאה בהתייחס לגן הזית ועדת ההקצאות ממליצה על הצעה לתקופה של שנתיים 

 8 פלוס אופציה לשתי תקופות נוספות. ביחס לגן אתרוג ברחוב יהודה הנשיא ועדת ההקצאות 

 9 ממליצה על הקצאה לארבע שנים ושישה חודשים. בשני המקרים אנחנו המלצנו על הקצאה 

 10 לתמורה סמלית של חמש מאות שקלים זה מה שהמדיניות בוועדת ההקצאות שאנחנו סברנו שזה 

 11 כרגע אנחנו מבקשים  ,ים אחרים שהם לא חרדים למשל ויצ"ויראוי גם ככה משלמים גנים פרט

 12 להמליץ. 

 13   אלה גנים חרדים שניהם?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 14 כן. הם נמצאים בשטח ופועלים בנכסים האלה.  מר עינב בן יעקב:

 15  ארבעה גנים. : גב' פרח מלך

 16 אחד בנכס פרטי. כרגע אנחנו מדברים רק על שני גנים. ככה. נוסח ההחלטה  מר עינב בן יעקב:

 17 להקצאה אישור המלצת ועדת הקצאות לעמותת טל ישראל בשרון ביחס לגן הזית לתקופה של 

 18 נוספות בתמורה סמלית של חמש מאות שקלים.  תקופותשנתיים פלוס אופציה להארכה בשתי 
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 1 צריך להצביע על זה 

 2 מי בעד סעיף ראשון? פה אחד תודה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 השני זה גן אתרוג ומועצת העיר מקבלת המלצת ועדת הקצאות לעמותת טל  מר עינב בן יעקב:

 4 שנים ושישה חודשים בתמורה סמלית של חמש  4ישראל בשרון ביחס לגן אתרוג להקצאה של 

 5 מאות שקלים. 

 6 מי בעד? פה אחד תודה רבה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 440חלקה  6551מוכש"ר אתרוג ברח' יהודה הנשיא גוש ב.  17סעיף 

 ח של מר עינב בן יעקב)וחברי המועצה הצביעו בעד פה אחד. (לפי הניס

 

   7 

 8 אחרון חברים. 18סעיף ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9אישור המלצת וועדת הקצאות להסכם הקצאת קרקע וחלק ממבנה מד"א ברח' בית הלל . 18

  20ח"ח  6551בגוש 

 

 9 פה הנושא עלה במועצת העיר בקדנציה הקודמת. המועצה הקודמת המליצה  מר עינב בן יעקב:

 10 אנחנו רוצים לאשר את הסכם ההקצאה ללא תמורה. החתמי את מד"א על זה ועכשיו לשנתיים. 

 11  . 9הנכס נמצא ברחוב בית הלל 

 12 . שהם קיימים בו בשטח שלהם עו"ד עידן למדן:

 13 מי בעד? פה אחד. חברים תודה רבה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לעמותת טל ישראל להפעלת גן ילדים  -60ו  59אישור המלצת וועדת הקצאות מס' א .  17ף בסעי

 198חלקה  6551בגוש  30מוכש"ר הזית ברח' רקפת 

 ח של מר עינב בן יעקב)ולפי הניס( חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד

 

 אישור המלצת וועדת הקצאות להסכם הקצאת קרקע וחלק ממבנה מד"א ברח' בית החלטה: 

 20ח"ח  6551בגוש  9הלל                 

 חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד
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 1 קובץ החלטות

 2 

 1,2,3,4,5אישור פרוטוקולים מליאת מועצה שלא מן המניין מס' . 1

 15.9.24מיום  7אישור פרוטוקול מליאת מועצה מן המניין מס' . 2

  29.9.24מיום  8אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' . 3

 

 3 

 החלטה  
 1,2,3,4,5אישור פרוטוקולים מליאת מועצה שלא מן המניין מס' . 1
 15.9.24מיום  7אישור פרוטוקול מליאת מועצה מן המניין מס' . 2
  29.9.24מיום  8אישור פרוטוקול מליאת המועצה מן המניין מס' . 3        

 
 ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר פליך, מוטי גינדי,  'גב 'בעד: איציק רוכברגר, גב

 נאוה פרס, גיא קלנר, סיון דהן, גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, באצ'י אלקובי         
 

 נמנע: קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק 
 

 לא השתתף בהצבעה: עידן למדן

 

 4 

 5 

 הצעה לסדר של סיעת "באה בטוב" בעניין הקמת ועדת סוחרים ובעלי עסקים. . 7

 

 

  6 

 7 

 8 

  החלטה: 
                  הצעה לסדר של סיעת "באה בטוב" בעניין הקמת ועדת סוחרים ובעלי ההסרת 
 מסדר היום  עסקים

 
 : איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר פליך, מוטי גינדי, עידן למדן, בעד

 נאוה פרס         
 נגד: קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש, באצ'י אלקובי, דניאלה רון יעקובי

 נמנע: גיא קלנר
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 1 

 2 

 הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר וסיון שמרי דהן בעניין "תגבור הביטחון בעיר". 8

 

  3 

הצעה לסדר של חברי המועצה גיא קלנר, סיוון שמרי דהאן בעניין "תגבור הבטחון החלטה:  

 בעיר"

  של ההצעה חברי המועצה  1בכפוף לשינויים (כפי שהקריא ראש העיר) בסעיף 

 חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד

 

 5 

 תל אביבאישור מר איציק רוכברגר לנציג בוועדה המחוזית לתכנון ובנייה במחוז   החלטה:

רוכברגר יפנה לוועדה המחוזית לתכנון ובנייה תל אביב לבדוק האם ניתן למנות בנוסף   מר 

 חבר מועצה אחר כנציג בוועדה ויעדכן את המועצה

קורצקי, עופר פליך, מוטי גינד, עידן  יעקב  בלומנר,  לירון  לין,  ענת  רוכברגר,  איציק  בעד: 

 למדן, נאוה פרס, גיא קלנר

 נמנע: גייל שורש, באצ'י אלקובי, דניאלה רון יעקובי, קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק)

 

  6 

 7 

 8 

 9 

 10 

 11 

 12 

  אישור מר איציק רוכברגר לנציג בוועדה המחוזית לתכנון ובנייה במחוז מרכז.. 10
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 1 

 2 

הורים בבתי ספר "אוסישקין" .  11 יו"ר הנהגת  בעקבות החלפת  הורים  לחשבון  מתן הרשאה 

 ו"עומר" 

 

 3 

 מתן הרשאה לחשבון הורים בעקבות החלפת יו"ר הנהגת הורים בבתי ספר החלטה: 

 "אוסישקין" ו"עומר"

 . לפי רשימת השמות שהוקראה חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד

 4 

ועדת הנחות לפי סעיף    .13 פרוטוקול  יוצג על ידי הגזבר מר   24.9.24(פשרה) מיום    339אישור 

 אסף אפרים 

 

 5 

יוצג על ידי הגזבר  24.9.24(פשרה) מיום  339אישור פרוטוקול ועדת הנחות לפי סעיף    החלטה:

 מר אסף אפרים 

 חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד 

 

 6 

 7 

 מש"ח 1בדבר פתיחת תב"ר לצורך הכנות ואישור הסכם גג ע"ס  החלטה

 בעד: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי,  

 נאוה פרס, גייל שורש, באצ'י אלקובי, דניאלה רון יעקובי, קרן ברנדס, אהד בלייר, דן רוק.

 נמנע: עידן למדן, גיא קלנר

 9 

פתיחת תב"ר לצורך הכנות להסכם גג ע"ס  .14 אישור  יוצג ע"י אסף אפרים,   -מיליון ₪    1. 

 העירייה. גזבר
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 440חלקה  6551מוכש"ר אתרוג ברח' יהודה הנשיא גוש ב.  17החלטה: 

 ח של מר עינב בן יעקב)והצביעו בעד פה אחד. (לפי הניסחברי המועצה 

 

 5 

 6 

 7 

 . אישור עדכון עקרונות ותבחינים להקצאת קרקעות ומבנים. 16

 

  אישור עדכון עקרונות ותבחינים להקצאת קרקעות ומבנים

 לנוהל הקיים, תבוטל התוספת "כמו כן תופסק תמיכה עתידית  1אישור תיקון סעיף ח החלטה:

 מהעירייה לגוף בהתאם לנוהל תמיכות".

 בעד: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן, 

 נאוה פרס, גיא קלנר, גייל שורש, באצ'י אלקובי, קרן ברנדס, אהד בלייר          

  דן רוק נמנע:

 לעמותת טל ישראל להפעלת גן ילדים -60ו  59. א. אישור המלצת וועדת הקצאות מס'  17

 198חלקה  6551בגוש  30. מוכש"ר הזית ברח' רקפת 

 440חלקה  6551. ב. מוכש"ר אתרוג ברח' יהודה הנשיא גוש 

 

.    17החלטה:   וועדת הקצאות מס'  א  להפעלת גן   -60ו    59אישור המלצת  ישראל  טל  לעמותת 

 198חלקה  6551בגוש  30ילדים מוכש"ר הזית ברח' רקפת 

 ח של מר עינב בן יעקב)ו(לפי הניס חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד
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 9אישור המלצת וועדת הקצאות להסכם הקצאת קרקע וחלק ממבנה מד"א ברח' בית הלל . . 18

 20ח"ח  6551בגוש 

 5 

 אישור המלצת וועדת הקצאות להסכם הקצאת קרקע וחלק ממבנה מד"א ברח' בית החלטה: 

 20ח"ח  6551בגוש  9הלל                 

 חברי המועצה הצביעו בעד פה אחד
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